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\\\ URSYNÓW

Przejazd tymczasowy  
na Karczunkowskiej ma być 
gotowy w tym miesiącu,  
a wiadukt nad torami do końca 
tego roku. Remont linii nr 8  
ma się na natomiast zakończyć 
do września br.

W sierpniu 2015 w numerze 68. 
PP pisaliśmy, że remont linii nr 

8 ma potrwać 20 miesięcy. Rozpoczął 
się w grudniu 2015 roku.

– Modernizację odcinka z Okęcia 
do Czachówka planujemy zakończyć  
w III kwartale tego roku – mówi rzecz-
nik prasowy PKP PLK SA, Karol Jaku-
bowski.

Wynika z tego, że choć opóźnie-
niom ulegają remonty przejazdów, np. 
wiaduktu na al. Kalin w Piasecznie, to 
sam remont linii nie ma opóźnienia.

Budowa tymczasowego przejazdu koło stacji Warszawa Jeziorki
Zamknięcie Sierakowskiego

Uruchomią 
przejazd w marcu

\\\ PIASECZNO

W sobotę 18 marca  
w związku z przebudową 
Skweru Kisiela zostanie 
zamknięta ul. Sierakowskiego 
na długości skweru.

Z amknięcie nastąpi w godzinach 
porannych. W trakcie zamknię- 

cia odtworzone zostaną zjazdy ulicz-
ne, chodniki oraz nawierzchnia jezdni.  
Zamknięcie potrwa ok. 2 miesięcy.Ulica Sierakowskiego będzie zamknięta od soboty przez 2 miesiące

Drewniany budynek wymaga generalnego remontu

dokończenie na str. 3

Dom Zośki 
uratowany

\\\ ZALESIE DOLNE

dokończenie na str. 2

czytaj na str. 3
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CEM wciąż w papierach

Skwer Kisiela 
już w czerwcu\\\ PIASECZNO

Od zakończenia przetargu  
na budowę Centrum 
Edukacyjno-Multimedialnego 
mijają trzy miesiące, a umowa  
z wykonawcą nadal nie  
została podpisana.  

P rzed miesiącem minął termin na 
zgłaszanie ewentualnych odwołań 

od decyzji komisji przetargowej. Od te-
go momentu teoretycznie nic nie stoi 
na przeszkodzie podpisaniu umowy z 
wyłonionym w przetargu wykonaw-

cą – firmą POLAQUA Sp. z o.o. z Wólki 
Kozodawskiej. 

– Czekamy już tylko na dostarcze-
nie przez wybranego wykonawcę polisy 
ubezpieczeniowej i szczegółowego har-
monogramu prac. Są szanse na podpi-
sanie umowy jeszcze w tym tygodniu 
– zapewniała nas przed miesiącem 
przewodnicząca Komisji Oświaty Rady 
Gminy Katarzyna Wypych. 

Myliłby się ktoś, kto podejrzewa, 
że przeszkodą we wbiciu symbolicznej 
łopaty mogła być zmrożona ziemia. 
Problemem wciąż są dokumenty, któ-
re musi dostarczyć wykonawca, zanim 

burmistrz w imieniu gminy podpisze z 
nim umowę na wykonanie najdroższej 
w historii Piaseczna inwestycji.

– W grę wchodzą polisy i zabez-
pieczenia bankowe – wyjaśnia Łukasz 
Wyleziński z Biura Promocji. – Wydaje-
my 50 milionów złotych, więc kwestia 
zabezpieczeń jest wyjątkowo istotna – 
podkreśla.

Nikt nie jest w stanie odpowiedzieć 
dokładnie, kiedy dojdzie do podpisania 
dokumentów, bo każdego tygodnia pa-
da deklaracja, że najdalej w następnym. 

A tymczasem wiosna nadchodzi i pra-
ce budowlane można by rozpoczynać. 
Zwłaszcza, że zgodnie z wzorem umo-
wy prezentowanym w dokumentach 
przetargowych wykonawca miałby za-
kończyć prace w ciągu 20 miesięcy, nie 
później jednak niż w grudniu 2018. Czy 
ostatecznie w związku z opóźniającym 
się terminem podpisania dokumentów 
terminy te zostaną zmodyfikowane, 
przekonamy się, gdy już dojdzie do ich 
podpisania.

Tekst i zdjęcie Joanna Ferlian

\\\ PIASECZNO

Ruszył kolejny etap 
przebudowy Skweru Kisiela  
oraz kanału Perełki. Skwer  
w nowej odsłonie ma być 
gotowy do końca maja.  

P lanowana od kilku lat inwestycja 
rozpoczęła się w maju ubiegłego 

roku i zgodnie z planem miała zakoń-
czyć się w grudniu. Niestety w trakcie 
prac okazało się, że wykonawca natra-
fił na problem z niezgodną z planami 
lokalizację stacji transformatorowej, co 
utrudniło przebudowę fragmentu Ka-
nału Piaseczyńskiego na odcinku mię-
dzy ul. Sierakowskiego a parkiem. Na 
szczęście ten etap jest już zakończony i 
przyszedł czas na kolejny odcinek kana-
łu, ten biegnący pod ul. Sierakowskiego. 
Oprócz samej podziemnej części Kanału 

Piaseczyńskiego przebudowana będzie 
też infrastruktura techniczna ulokowa-
na w ul. Sierakowskiego.

– W trakcie zamknięcia odtworzone 
zostaną zjazdy uliczne, chodniki oraz 
nawierzchnia jezdni – informuje Biuro 
Promocji Urzędu Gminy.  

– Na chwilę obecną zakończenie 
prac przewiduje się na 31.05.17 – in-
formuje Anna Grzejszczyk z Biura Pro-
mocji. Są więc szanse, że w tym sezo-
nie letnim mieszkańcy będą już mogli 
wypoczywać przy fontannie, która jako 
jeden z nowych elementów ma się po-
jawić na Skwerze Kisiela.

Całość inwestycji, wraz z projektem 
i przebudową podziemnego kanału Pe-
rełki na odcinku od budynku sądu do 
Parku Miejskiego, ma kosztować 7,2 
mln złotych.

Tekst i zdjęcie Joanna Ferlian

Jak informuje nas Urząd Miasta, 
ruch pojazdów od strony południowej 
skierowany zostanie objazdem prowa-
dzącym ul. Nadarzyńską do ul. Wojska 
Polskiego, a następnie ul. Jana Pawła II 
i Chyliczkowską do ul. Warszawskiej. Na 
odcinku ul. Sierakowskiego od ul. Na-
darzyńskiej do Skweru Kisiela dopusz-
czony będzie jedynie dwukierunkowy 
dojazd do posesji. 

Zmianie ulegną też trasy autobu-
sów. Linie ZTM z ulicy Sienkiewicza 
skręcą w ul. Wojska Polskiego, a na-
stępnie w ul. Jana Pawła II i pojadą da-
lej prosto ul. Chyliczkowską do DK 79. 

Linie PKS z kierunku Góry Kalwarii na 
rondzie Solidarności skierowane zosta-
ną na ul. Gerbera, a następnie tak jak 
linie ZTM pojadą ul. Wojska Polskiego, 
Jana Pawła II i Chyliczkowską. Przysta-
nek u zbiegu ul. Jana Pawła II i Wojska 
Polskiego przejmie rolę tymczasowo 
skasowanego przystanku przy Urzędzie 
Miasta na ul. Sierakowskiego. 

O zmianach w organizacji ruchu 
Urząd będzie informował na bieżąco 
na stronie internetowej gminy www.
piaseczno.eu oraz poprzez system po-
wiadamiania sms.

Joanna Grela

Zamknięcie 
Sierakowskiego

\\\ P0wiat na sygnale

\\\ Policjanci otrzymali od oficera dy- 
żurnego Komendy Powiatowej Policji 
w Piasecznie informację o mercedesie, 
którego kierowca nie zatrzymał się 
do kontroli w Warszawie. Mężczyzna 
z dużą prędkością zdołał przejechać 
przez część stolicy. Policja prowadziła 
za nim pościg, w który zaangażowało 
się kilka radiowozów. Dopiero funkcjo- 
nariusze z Piaseczna, po otrzymaniu 
komunikatu, zauważyli poszukiwane 
auto i po pościgu zatrzymali kierowcę, 
blokując mu możliwą drogę ucieczki. 
Kierowca został obezwładniony. Miał 
dwa promile alkoholu w organizmie. 
\\\ Policjanci z Piaseczna zatrzymali 
39-latka, który podejrzewany był o do- 
konanie kradzieży kilku butelek mar- 
kowego alkoholu. Do kradzieży doszło 
przed kilkoma dniami na terenie jed- 
nego ze sklepów w Piasecznie. Mężczy- 
znę zauważono podczas dokonywa- 

nia czynu, jednak udało mu się zbiec. 
Wartość skradzionego alkoholu to nie-
mal 800 zł. Policji udało się ustalić, kto 
jest sprawcą i zatrzymać go. Okazało się, 
że nie była to jego pierwsza kradzież. 
39-latek trafił na pół roku do zakładu 
karnego.
\\\ Mundurowi z Lesznowoli zatrzy- 
mali pracownika ochrony jednego z su-
permarketów, który podejrzewany jest 
o kradzież. 27-latek już trzeciego dnia 
swojej pracy dokonał kradzieży telefonu 
komórkowego i artykułów tytoniowych. 
Łączna kwota skradzionych przedmi-
otów to ponad 700 zł. Policji udało 
się dotrzeć do jednego z lombardów, 
gdzie mężczyzna sprzedał skradzioną 
komórkę. Po zatrzymaniu przedstawio-
no mu zarzut dokonania kradzieży, 
który zagrożony jest karą pozbawienia 
wolności do lat 5.
\\\ Funkcjonariusze z Tarczyna zatrzy- 
mali 26-latka, który miał przy sobie 
porcję marihuany. W Piasecznie nato- 

miast do celi trafił 58-latek, który po- 
siadał przy sobie dwie szklane fiolki,  w 
których jak się okazało znajdowało się 
opium. Na terenie Konstancina-Jeziorny 
natomiast w ręce policji wpadł 21-latek, 
który podczas próby wylegitymowania 
zaczął uciekać. Młody człowiek miał 
przy sobie opakowanie po grze kom-
puterowej, w którym znajdowało się 
sześć porcji marihuany. Kolejne porcje 
znaleziono w jego mieszkaniu.

Tablica informacyjna stoi samotnie przy ul. Jana Pawła II już drugi rok

Na skwerze na razie wykonano wyłącznie prace podziemne

Myliłby się ktoś,  
kto podejrzewa,  

że przeszkodą we wbiciu 
symbolicznej łopaty 
mogła być zmrożona 

ziemia

dokończenie 
ze str. 1
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\\\ PIASECZNO

Wszystko wskazuje na to,  
że zabytkowy drewniany dom 
w Zalesiu Dolnym niebawem 
przestanie niszczeć.  
Z prywatnych rąk zamierzają 
go przejąć harcerze oraz gmina 
Piaseczno.

O tym, że losy Domu „Zośki” zbliżają 
się do szczęśliwego finału, poinfor-

mowała na swoim profilu na Facebooku 
radna Magdalena Woźniak, zbierając 
entuzjastyczne komentarze dla tej ini-
cjatywy.

– W rozmowach burmistrz – Cho-
rągiew Warszawska ZHP obie strony 
zadeklarowały chęć wspólnego sfi-
nalizowania sprawy. Gmina jest już 
na etapie przygotowywania uchwały 
upoważniającej burmistrza do zakupu, 
która będzie procedowana na najbliż-
szej sesji Rady Miejskiej, a Harcerze w 
trakcie swoich wewnętrznych ustaleń 
– wyjaśnia Magdalena Woźniak.

\\\   Najpierw były wątpliwości
Pomysł nabycia przez gminę praw 

do dysponowania nieruchomością przy 
ul. Królowej Jadwigi 11 pojawił się już 
na listopadowej sesji. Jednak wtedy rad-
ni na wniosek przewodniczącej Komisji 
Promocji Katarzyny Krzyszkowskiej-Sut 
zdjęli go z porządku obrad. Uzasadnie-
nie takiego wniosku przedstawiła radna 
Magdalena Woźniak. 

Radni chcieli najpierw poznać plany 
zagospodarowania budynku i uzyskać 
pewność, że któraś z instytucji, do któ-
rych zwróciła się gmina, a wcześniej 
Fundacja Dom „Zośki”, rzeczywiście 
zdecyduje się współfinansować nie tyl-
ko zakup nieruchomości, ale również 
remont domu. 

– Niematerialna wartość tej nieru-
chomości nie podlega dyskusji, bo jest 

związana z historią Powstania War-
szawskiego i Szarych Szeregów. Ale 
mamy też fakty materialne, a te są takie, 
że musielibyśmy wydać w sumie około 
1,7 mln złotych – podkreślała w listopa-
dzie Woźniak. Niszczejący bowiem od 
lat drewniany dom wymaga ogromnych 
nakładów finansowych, zwłaszcza że 
jest wpisany na listę zabytków. Gmina 
wynegocjowała z właścicielem zakup 
nieruchomości za 750 tys. złotych. Kosz-
tami samorząd podzieli się z ZHP. A co 
z szacowanym nawet na milion złotych 
remontem? 

\\\   Harcerze, muzeum  
i seniorzy? 

– Gmina jest po wstępnych, bardzo 
obiecujących rozmowach z Minister-

stwem Kultury i Dziedzictwa Narodo-
wego, które tego typu przedsięwzięcia 
dotuje do wysokości nawet 80% kosz-
tów – informuje Magdalena Woźniak. 
Oczywiście warunkiem podstawowym 
otrzymania dotacji jest prawo własno-
ści, więc dalsze starania o dofinanso-
wanie – zarówno projektu, jak i samego 
remontu – nastąpią po sfinalizowaniu 
transakcji. 

Zagospodarowaniem Domu „Zośki” 
mają się zająć między innymi harcerze, 
co cieszy wiele osób, zważywszy na hi-
storyczną wartość tego budynku. W pla-
nach jest też utworzenie izby pamięci 
Szarych Szeregów, a Muzeum Powstania 
Warszawskiego wstępnie zadeklarowa-
ło możliwość organizowania w Zalesiu 
Dolnym imprez okolicznościowych. 

– A jeśli warunki lokalowe na to 
pozwolą, chciałabym, żeby dom mógł 
pełnić też rolę świetlicy dla seniorów 
– snuje plany radna z Zalesia Dolnego. 

– Cieszę się potrójnie. Jako mieszka-
niec gminy, bo to kolejny symboliczny 
obiekt, o którego rewaloryzację zadba 
gmina. Jako zalesianin, bo to budynek-
-symbol, ważny element tożsamości 
Zalesia Dolnego. Jako były harcerz i in-
struktor, bo robimy to wspólnie z harce-
rzami – mówi wiceburmistrz Piaseczna 
Daniel Putkiewicz.

Uchwała upoważniająca burmistrza 
do zakupu nieruchomości ma się poja-
wić na sesji rady gminy w przyszłym 
tygodniu.

Tekst i zdjęcie Joanna Ferlian

AKTuALNOŚCI

Dom Zośki uratowany

Remont nieruchomości 
miałoby dofinansować 
Ministerstwo Kultury  

i Dziedzictwa Narodowego

R E K L A M A

\\\   Tymczasowy przejazd
Opóźnieniu natomiast uległo otwar-

cie tymczasowego przejazdu na ulicy 
Karczunkowskiej, która zamknięta jest 
od sierpnia zeszłego roku. Przejazd miał 
być gotowy w grudniu, potem do końca 
lutego. Nie mógł jednak zostać urucho-
miony w trakcie prac torowych.

W poprzednim tygodniu jednak za-
częły się prace przygotowujące grunt 
pod przejazd, a w ubiegły weekend 
Trakcja PRKiI położyła betonowe płyty 
na torach w jego miejscu. PKP z kolei 
zapewnia, że przejazd zostanie urucho-
miony do końca marca.

Tymczasowa przeprawa przez tory 
zostanie zlokalizowana za krawędzią 
peronu odjazdowego w stronę Warsza-
wy, ok. 200 metrów od ulicy Karczun-
kowskiej. Będzie to przejazd o kategorii 
A, czyli z dróżnikiem, który będzie czu-
wał nad bezpieczeństwem 24 godziny 
na dobę.

\\\   Wiadukt do końca grudnia
Najważniejszą inwestycją dla kie-

rowców przy stacji Warszawa Jeziorki 
będzie jednak wiadukt nad torami. Do 
sierpnia kierowcy musieli stać przed 
szlabanami, czasem wyjątkowo długo. 
Wiadukt będzie przesunięty względem 

starego śladu Karczunkowskiej o kilka 
metrów w stronę Piaseczna. Jego bu-
dowa ma się zakończyć do końca roku, 
a uruchomiony zostanie na początku 
roku 2018. 

Na wiadukcie zostaną zlokalizowa-
ne przystanki autobusowe, aby ułatwić 
pasażerom przejście na perony. Na nie 
z wiaduktu mają prowadzić zejścia oraz 
windy. Perony bowiem będą przystoso-
wane w całości do obsługi pasażerów 
niepełnosprawnych. 

Na peronie odjazdowym w kierun-
ku Warszawy znajdują się 3 wiaty. Na 
peronie przyjazdowym będzie jedna 
wiata. Pod wiatami będą podświetla-
ne tablice informacyjne, ławki, które 
są właśnie montowane, oraz wnęki dla 
osób poruszających się na wózkach. 

Podobnie jak w Piasecznie, w Nowej 
Iwicznej i Zalesiu Górnym, został roze-
brany peron wyspowy, a pasażerowie 
będą korzystać z dwóch peronów kra-
wędziowych (na Jeziorkach są już goto-
we). Perony będą objęte monitoringiem. 

Planowane dwutygodniowe za-
mknięcie przejazdu na Orężnej w Pia-
secznie nastąpić ma dopiero, kiedy PKP 
uruchomi przejazd przez Karczunkow-
ską oraz wiaduktem na al. Kalin. Dzięki 
temu może unikniemy tak wielkiego 
paraliżu jak w grudniu.

Od 10 kwietnia do 10 czerwca ma 
nastąpić z kolei wyłączenie jednego to-
ru do Okęcia. Wykonawca ma w tym 
czasie niwelować łuk. Wówczas z roz-
kładu jazdy znikną niektóre pociągi, tak 
jak pisaliśmy 1 marca, np. ten o 8.11 z 
Piaseczna.

Tekst i zdjęcia Joanna Grela

Uruchomią 
przejazd

Tymczasowy przejazd będzie pilnowany przez dróżnika

dokończenie ze str. 1

dokończenie 
ze str. 1

R E K L A M A
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Stolica łyżew i curlingu
\\\ gÓRa KalwaRia

Na terenie dawnego Hortexu 
powstaje Mazowieckie Centrum 
Sportów Zimowych.

W ostatnią sobotę w hali przy uli-
cy Towarowej 1 C – niedaleko 

Tesco – nastąpiło otwarcie krytego lo-
dowiska. Wydarzenie przyciągnęło du-
żą liczbę mieszkańców w różnym wie-
ku. Po łyżwy nie wahał się sięgnąć mię-
dzy innymi burmistrz Dariusz Zieliński. 
Jak się dowiedzieliśmy, kryte lodowisko 
to tylko część o wiele większego projek-
tu, który w najbliższym czasie zostanie 
zrealizowany w Górze Kalwarii.

Fundacja Kompendium, do której 
celów należy udzielanie wsparcia po-
trzebującym oraz wspomaganie dzia-
łalności klubów sportowych, wraz z 
Polską Federacją Sportów Zimowych 
postanowiły utworzyć na terenie daw-
nego Hortexu Mazowieckie Centrum 
Sportów Zimowych.

\\\   Hokej, curling, łyżwy i... 
biegi narciarskie

– Wybór miejsca to trochę przypa-
dek. Udało nam się znaleźć hale, które 
są termiczne, dzięki czemu wszystkie 
obiekty przeznaczone do sportów zi-
mowych będą mogły być całoroczne – 
mówi nam Paulina Woźniak z Fundacji 
Kompendium.

Zgodnie z planem do użytku po-
winny zostać oddane: dwa lodowiska 
treningowe, sala do fitnessu i tańca oraz 
tzw. „akropark”, czyli połączenie siłowni 
i skateparku. Jednak to nie wszystko – w 
Centrum będzie można uprawiać nie-
mal każdy sport zimowy.

– Lodowisko to pierwszy krok. Ogól-
nie sporty lodowe, czyli hokej, curling, 
łyżwy szybkie i łyżwy figurowe. Obie 

hale miały być zagospodarowane dla 
tych dyscyplin. Następnym krokiem, je-
śli się uda, będzie utworzenie w innych 
halach infrastruktury dla snowboardu 
oraz nart biegowych – 800 metrów cało-
rocznego toru biegówkowego – dodaje 
Paulina Woźniak.

Z obiektu będą mogli korzystać 
zarówno profesjonaliści, jak i począt-
kujący.

– Cały ośrodek jest pod sport szko-
leniowy. Głównym celem są dzieci i mło-
dzież, którzy mają zamiar trenować i 
przygotowywać się do Ogólnopolskiej 
Olimpiady Młodzieży, ale wszystko 
jest tak przygotowane, żeby obiekt był 
zdatny także dla początkujących i osób 
korzystających rekreacyjnie – zaznacza 
przedstawicielka Fundacji.

W Centrum, poza obiektami spor-
towymi, znajdzie się restauracja, po-
mieszczenia biurowe Polskiej Federacji 
Sportów Zimowych, centrum medycz-
no-fizjoterapeutyczne, a w niebieskim 
budynku bliżej ulicy Pijarskiej ma po-
wstać hotel.

Podobnych miejsc próżno szukać na 
mapie, wobec tego hale powinny cieszyć 
się dużą popularnością.

– Taki obiekt jest unikatowy. Tak na-
prawdę w Polsce niczego podobnego 
nie ma, w Europie też nie za bardzo sły-
szałam, żeby aż tyle dyscyplin w jednym 
miejscu mieściło się pod dachem. Myślę, 
że skoro dzisiaj jest otwarcie testowe 
i mimo niezbyt wielkiego rozpromo-
wania jest już duże zainteresowanie, to 
jest to dobry znak. Poza tym wszystkie 
kluby z Warszawy i z Mazowsza mu-
szą gdzieś trenować – podsumowuje 
nasza rozmówczyni, która nie ukrywa 
zadowolenia z faktu, iż Mazowieckie 
Centrum Sportów Zimowych będzie 
znajdować się właśnie w Górze Kalwa-
rii. – Burmistrz pierwszy był na lodzie 
(śmiech). Jesteśmy zachwyceni współ-
pracą z Górą Kalwarią, także bardzo 
się cieszymy, że akurat tutaj te hale się 
znalazły i tu mieliśmy możliwość rozpo-
częcia naszej działalności.

Tekst i zdjęcie Rafał Lipski

Zbigniew Bródka? Nie, to Dariusz Zieliński korzystający z nowego lodowiska

Mieszkańcy Plonowej nie mają alternatywnego dojazdu do domów 

Panie doktorze, jakie drobne zabiegi 
można wykonać w grapie?
dr Marek Rychlik dyrektor medyczny: 
Można u nas usunąć znamiona skór- 
ne, takie jak pieprzyki, kaszaki, włók- 
niaki, brodawki, kurzajki lub inne pa-
tologiczne twory tkankowe, można u 
nas wykonać zabieg nacięcia i drenaż 
ropnia oraz wiele innych. W jednym 
miejscu pacjent otrzyma kompleksową 
usługę, wraz z badaniem histopatolo- 
gicznym. Zabiegi wykonuje kompetent- 
ny chirurg ogólny, proktolog o dużym 
doświadczeniu zawodowym.  

Czy Pana zdaniem jest zapotrzebowa- 
nie na takie usługi?
dr Marek Rychlik dyrektor medyczny: 
Pacjent najbardziej potrzebuje kom- 
pleksowości leczenia, dlatego wspólnie 
z zespołem sukcesywnie poszerzamy 
wachlarz świadczeń dostępnych w Przy- 
chodni Grapa, tak by mieszkańcy Gmi- 
ny Konstancin-Jeziorna mogli znaleźć 
pomoc najbliżej swojego miejsca zamie- 
szkania. Z naszych usług mogą sko- 
rzystać osoby potrzebujące konsultacji 
z lekarzem specjalistą np. endokryno- 
logiem, ortopedą, chirurgiem naczynio- 
wym, wykonać usg stawów, Doppler, 
Echo serca i wiele innych. Po więcej infor-
macji zapraszam na naszą stronę www:  
przychodniagrapa.pl lub na facebooka: 
www.facebook.com/przychodniagrapa/ 

coraz więcej usług 
w Przychodni Grapa

Al. Wojska Polskiego 6, Konstancin-Jeziorna, (vis a vis Starej Papierni)
tel. 22 717 40 01 lub 03, www.przychodniagrapa.pl

drobne zabiegi chirurgiczne,  
usg ortopedyczne, konsultacje  
ortopedyczne,konsultacje  
chirurga naczyniowego

Droga ledwo przejezdna
\\\ LESZNOWOLA

Ulicą Plonową da się przejechać, 
ale jest to ryzykowne. Z powodu 
roztopów i deszczy gmina 
tymczasowo ograniczyła na niej 
ruch. Na więcej mieszkańcy  
na razie nie mogą liczyć.

W Nowej Woli przez pole biegła 
droga dojazdowa dla rolników. 

Deweloper odkupił część pola i posta-
wił osiedle. Droga dojazdowa do pól 
nosi nazwę Plonowa i wygląda jak… 
droga dojazdowa do pól. Jest wąska, 
z jednej strony pole, z drugiej nowe 
osiedle. I wciąż powstające nowe bloki. 
W związku z tym po ulicy jeździ także 
ciężki sprzęt do budów, które potrwają 
jeszcze kilka lat. Niedługo wyjadą tak-
że rolnicy swoimi traktorami, bo to ich 
dojazd do pól. 

Droga jest wąska. Dla biegaczy, pie-
szych, rowerzystów, dzieci, rodziców z 
wózkami i dla samochodów z osiedla 
to jedyna droga na zewnątrz. Muszą 
się mijać z samochodami, ale również 
z ciężkim sprzętem.

\\\   Co na to gmina?
Gmina Lesznowola wydała w ze-

szłym tygodniu komunikat o tym, że 
ogranicza się tymczasowo ruch na tej 
ulicy (mniej więcej od ul. Maciejki do 
ul. Raszyńskiej). Mieszkańcy jednak nie 
mają innej alternatywy dojechania do 
swojego osiedla, natomiast wycofano 
kursujący po tej ulicy autobus szkolny 
(przystanek dla dzieci znajduje się teraz 
na ul. Żonkili). 

W 2011 roku gmina podpisała umo-
wę z firmą FAL BRUK B.B.Z. FALENTA SJ 

na wykonanie remontu ul. Plonowej na 
prawie kilometrowym odcinku od ul. 
Krasickiego do ulicy Maciejki. Po tym jak 
firma Fal Bruk została wprowadzona na 
plac budowy, część właścicieli posesji 
zlokalizowanych wzdłuż ul. Plonowej 
zablokowała roboty, ponieważ uznała, 
że grunty należą do nich. Gmina skie-
rowała 10 pozwów do sądu przeciwko 
nim, ponieważ mediacje nie przyniosły 
rezultatu.

\\\   Gmina wygrywa rozprawy
Lesznowola wygrała już większość 

spraw, a wyroki są prawomocne. Jedna 
z nierozstrzygniętych spraw dotyczy 
zasiedzenia, rozprawa odbędzie się w 
maju br.

Gmina deklaruje, że kiedy zakończą 
się sprawy z osobami, które mają rosz-
czenia w sprawie gruntów na ulicy Plo-
nowej, ulica zostanie dokończona (do tej 
pory wyasfaltowano początek Plonowej 
od ulicy Krasickiego) na odcinku do uli-
cy Maciejki. Natomiast w grudniu 2016 
r. gmina podpisała umowę z wykonawcą 
na wybudowanie odcinka od ulicy Ma-
ciejki do Raszyńskiej.

Na przebudowę drogi mieszkańcy 
muszą poczekać więc do końca rozpraw. 
Ile to potrwa, nikt nie może tego stwier-
dzić. Czy do tej pory nie da się ograni-
czyć chociaż ruchu ciężkiego sprzętu? 

– W zeszłym roku pojawiło się ogra-
niczenie tonażu, ale zniknęło. Ciężki 
sprzęt jeździ, choć deweloper mógłby 
wybudować na swoim terenie drogę 
techniczną – mówi nam mieszkanka 
osiedla przy Plonowej. – Czy nikt nie 
może go do tego zmusić? – pyta.

Tekst i zdjęcia Joanna Grela

\\\ w sKRÓCie

\\\   Przywrócili Kanię
Komisja Polityki Przestrzennej, Rolnej 
i Urbanistyki jednogłośnie odwołała 
Marcin Kanię z funkcji wiceprzewod- 
niczącegow listopadzie. Przywróciła go 
już w marcu. 
Michał Otręba, przewodniczący Komisji, 
w listopadzie mówił nam, że stracił do 
radnego zaufanie. Teraz, jak sam mó-
wi, chciał dać mu drugą szansę. Rad-
nym, który od listopada nie zmienił w 
sprawie Kani zdania był Tomasz Filipo-
wicz, który 2 marca zagłosował przeciw 
jego ponownemu wyborowi. 

R E K L A M A
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Jak walczyć ze smogiem?
\\\ wOJewÓDZtwO

Województwo mazowieckie 
pracuje nad uchwałą 
antysmogową, dwie z sześciu 
naszych gmin prowadzą już 
pomiary jakości powietrza.  
To efekt nagłośnienia problemu 
smogu w mijającym sezonie 
zimowym. Co dalej? 

S mog nie jest wcale nowym prob-
lemem.

\\\   Niska emisja to problem 
znany od średniowiecza 

Jak pisze Peter Brimblecombe w 
„Attitudes and Responses Towards 
Air Pollution in Medieval England”, już 
Edward I w 1307 roku zakazał używa-
nia w piecach i kominkach morskiego 
węgla, ponieważ ten potwornie truł po-
wietrze. Nie jest więc prawdą, że smog 
pojawił się nagle. Od 1307 r. zmieniło się 
jednak wiele. Nie dość, że ktoś mierzy 
ilość szkodliwych substancji w powie-
trzu, to wielu z nas na swoich telefonach 
ma zainstalowane aplikacje, które ca-
ły czas pokazują pomiary z najbliższej 
stacji. Dalej jednak palimy w piecach 
węglem. 

Dlatego w czasie mrozów zanie-
czyszczenie powietrza w miejscowoś-
ciach letniskowych jak Otwock czy 
Konstancin było czasem większe niż w 
centrum zakorkowanej Warszawy.

Aktualnie jakość powietrza w po-
wiecie piaseczyńskim (wg pomiarów 
z Konstancina i Lesznowoli) jest dobra. 
W Warszawie już niekoniecznie. Przed 
weekendem stacje w okolicach centrum 
pokazywały, że powietrze jest bardzo 
złe, czyli w zasadzie trujące.

– Uchwała antysmogowa powstanie 
jeszcze w tym roku – informuje mar-
szałek województwa mazowieckiego 
Adam Struzik. – Pilnie potrzebne są roz-
wiązania systemowe ze strony rządu, 
dalsze zaangażowanie samorządów, ale 
i samych mieszkańców – dodaje.

Uchwała antysmogowa wskaże 
m.in. jakie paliwa będą mogły być sto-
sowane, a które zostaną ograniczone. 

Obecnie trwa analiza stanu środowiska 
w regionie. Do połowy lutego samorzą-
dy miały przekazać ankiety dotyczące 
działań podejmowanych na ich terenie 
w celu ochrony powietrza. Trwa też 
pozyskiwanie informacji niezbędnych 
do przeprowadzenia inwentaryzacji 
urządzeń grzewczych m.in. wykorzy-
stujących węgiel. 

\\\   Gminy powiatu także 
zauważają ten problem 

– W planach zagospodarowania 
przestrzennego dla zabudowy jed-
norodzinnej całkowicie wyklucza się 
możliwość wykorzystania paliw stałych  
jako źródła ciepła, natomiast przy rea-
lizacji zabudowy wielorodzinnej obli- 
gatoryjne jest jej podłączenie do miej-
skiej sieci cieplnej – informuje nas  
wydział ochrony środowiska z gmi-
ny Piaseczno. – W celu likwidacji już 
istniejących emitorów od 2014 roku 
udzielana jest z budżetu gminy dotacja 
do zakupu kotłów gazowych, gazowo-
-olejowych, olejowych oraz urządzeń 

grzewczych elektrycznych, natomiast 
od 2016 roku udzielana jest dotacja 
na realizację inwestycji związanych z 
wykorzystaniem odnawialnych źródeł 
energii. W tym roku również można 
skorzystać z obu ww. dotacji – informuje 
nas dalej WOŚ.

Gmina Konstancin-Jeziorna umieści- 
ła na swoim terenie stację pomiaru ja-
kości powietrza, a gmina Lesznowola  
w 10 punktach na terenie całej gminy  
zainstalowała sensory pomiaru powie-
trza. 

Gminy realizują także szereg inwe-
stycji pozwalających na oszczędność 
energii w budynkach użyteczności 
publicznej oraz komunalnych tj. audy-
ty energetyczne, termomodernizacje 
obiektów oraz modernizacje ich źródeł 
ciepła.

Mimo że największym winowajcą 
smogu jest ewidentnie niska emisja, 

transport samochodowy też ma szkod-
liwy wpływ na jakość powietrza. Dla- 
tego tak ważne jest, aby gminy bu- 
dowały ścieżki rowerowe i szeroko 
współfinansowały komunikację miej-
ską, autobusową i kolejową, oraz budo-
wały parkingi przy węzłach przesiad-
kowych.

Tekst i zdjęcie Joanna Grela

Niska emisja to główny winowajca zanieczyszczonego powietrza

Mazowiecka uchwała 
antysmogowa powstanie 

jeszcze w tym roku

Edward I w 1307 roku 
zakazał używania w 
piecach i kominkach 

morskiego węgla, 
ponieważ ten potwornie 

truł powietrze

      Rekrutacja w tym roku jest opóźniona o kilka tygodni

Rekrutacja 
ruszy w kwietniu
\\\ PIASECZNO

Choć rekrutacje do przedszkoli 
zazwyczaj odbywają się na 
początku marca, w tym roku 
rekrutacja w Piasecznie ruszy 
dopiero 10 kwietnia. Powodem 
opóźnienia jest wprowadzenie 
nowego prawa oświatowego.  

U stawa prawo oświatowe została 
wprowadzona 14 grudnia, a obo-

wiązuje od stycznia. 9 marca Burmistrz 
Piaseczna wydał zarządzenie w sprawie 
terminów rekru-
tacji. W gminie 
Piaseczno potrwa 
ona od 10 kwiet-
nia (wtedy zosta-
nie uruchomiony 
elektroniczny sy-
stem przyjmowa-
nia wniosków) 
do 28 czerwca, do 
godz. 16. Wydru-
kowane wnioski 
należy donieść razem z załącznikami do 
placówki pierwszego wyboru. 

W rekrutacji udział wezmą dzieci 
urodzone w latach 2011-2014 oraz 

dzieci z odroczonym obowiązkiem 
szkolnym.

Do 15 maja potrwa weryfikacja 
wniosków, natomiast ogłoszenie listy 
dzieci przyjętych i nieprzyjętych na-
stąpi 16 maja. Po potwierdzeniu przez 
rodziców woli zapisu dziecka pojawi się 
oficjalna lista przyjętych i nieprzyjętych 
dzieci (2 czerwca). 

Postępowanie uzupełniające, z po-
minięciem rekrutacji elektronicznej, 
potrwa od 28 do 30 czerwca, ogłosze-
nie listy nastąpi 5 lipca. Oficjalna lista 
pojawi się 12 lipca.

W żadnej gminie naszego powiatu 
nie ruszyła jeszcze rekrutacja do przed-
szkoli.

Joanna Grela

P ierwsza wizyta u ginekologa jest 
bardzo ważna, dlatego  powinna 

być przeprowadzona  przez lekarza 
zajmującego się ginekologią dziecięcą. 
Konsultacje odbywają się w przyjaznej 
atmosferze ponieważ dbamy o komfort 
psychiczny małej kobiety – mówi lek. 
Małgorzata Pietrzak, specjalista gine-
kolog z poradni ginekologicznej Szpitala 
św. Anny w Piasecznie. 

– Co raz więcej świadomych mam 
przyprowadza swoje córki na pierw-
szą wizytę również po to, aby zaszcze-
pić je przeciwko wirusowi HPV. To 
bardzo ważna profilaktyka. – dodaje. 

Lekarze z poradni ginekologicznej 
ze Szpitala św. Anny zajmują się:
• diagnostyką i leczeniem zaburzeń 
miesiączkowania u dziewcząt (brak 
miesiączek, nieregularne miesiączki, 
bolesne miesiączkowanie, krwawienia 
młodocianych)

• diagnostyką i leczeniem infekcji narzą-
dów płciowych
• wrodzonymi wadami narządów płcio-
wych u dziewcząt, zmian w przydatkach 
(torbiele, guzy)
• diagnostyką i leczeniem zaburzeń doj-
rzewania płciowego (przedwczesne i 
opóźnione dojrzewanie)
• innymi zaburzeniami hormonalnymi 
(zespół policystycznych jajników, nad-
mierne owłosienie, trądzik)
• u dziewcząt po indywidualnej kwalifi-
kacji można wykonać badanie ultraso-
nograficzne, posiewy bakteriologiczne 
oraz badania hormonalne.

Aby właściwie przygotować się 
do badania dziewczynka powinna 
mieć wypełniony pęcherz moczowy, 
co umożliwi wykonanie badania USG, 
szczególnie ważnego w przypadku za-
burzeń miesiączkowania. 

Do ginekologa dziecięcego nie jest 
potrzebne skierowanie. Wystarczy 
umówić się na wizytę.

Poradnia ginekologii 
dziecięcej
Pierwsza wizyta u ginekologa 
możne być stresująca, zwłaszcza 
dla małej dziewczynki.  
W poradni ginekologicznej 
Szpitala św. Anny w Piasecznie 
pracują lekarze specjalizujący 
się w troskliwym i delikatnym 
rozwiązywaniu problemów 
zdrowotnych dziewczynek  
od urodzenia do 18 roku życia.   

Informacja i rejestracja: 
Przychodnia specjalistyczna, 

ul. A. Mickiewicza 39, tel.: 22 735 41 00

P R O M O C J A
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\\\ gÓRa KalwaRia

Ulica Mazowiecka przejdzie 
przebudowę.

M ieszkańcy Dobiesza od dłuższego 
czasu zmagają się z ulicą Mazo-

wiecką, której nawierzchnia pozosta- 
wia sporo do życzenia, a zamiast chod-
nika mogą oni korzystać wyłącznie z 
wąskiego paska pobocza. Wygląda jed-
nak na to, że dzięki staraniom lokalnych 
działaczy samorządowych w najbliż-
szym czasie wreszcie uda się poprawić 
tę sytuację.

W zeszłym roku został stworzony 
projekt przebudowy jezdni i budowy 
chodnika przy ulicy Mazowieckiej. 
Powiat Piaseczyński zrealizuje inwe-
stycję w 2017 roku w ramach zadania: 

„Rozbudowa i przebudowa drogi po-
wiatowej nr 2616W wraz z budową 
wiaduktu drogowego nad linią PKP”. 
Na drogę zostanie przeznaczone 655 
tysięcy złotych.

Co ciekawe, to nie jedyna dobra 
wiadomość dla mieszkańców gminy 
Góra Kalwaria. W tym samym roku po-
winna dojść do skutku budowa chod-

nika na odcinku Baniocha-Wilczynek. 
Starostwo wyda na ten cel 200 tysięcy 
złotych. Jak na razie opracowano doku-
mentację projektową. Z pewnością jest 
to ważna inwestycja, gdyż mieszkańcy 
wskazują na potrzebę zwiększenia bez-
pieczeństwa pieszych w tym miejscu.

RL

\\\ LESZNOWOLA

Po opadach deszczu pół 
parkingu przy stacji PKP  
Nowa Iwiczna jest pod wodą,  
a część ulicy Jaskółki (Zgorzała) 
i Cisowej (Nowa Iwiczna) 
przypomina jezioro.

W raz z nadejściem pierwszej fali 
opadów deszczu po raz kolej-

ny wraca problem z zalanymi ulicami. 
Mieszkańcy skarżą się, że mimo wie-
lokrotnych zgłoszeń do Urzędy Gminy 
problem nie został rozwiązany. 

– Tydzień temu w poniedziałek ra-
no chciałam zaprowadzić swoje dzie-
cko do pobliskiego przedszkola przy ul. 
Jaskółki, gdy doszłam do ulicy okazało 
się, że tam jest tyle wody, że  pieszo nie 
dam rady. Stan nawierzchni tej ulicy jest 
tragiczny, nie ma chodnika, jak tylko 
przyjdzie wiosna i jesień to robi się bło-
to – informuje nas jedna z matek dziecka 
uczęszczającego do przedszkola.

Dla okolicznych mieszkańców za-
lana część ulicy Jaskółki (niedaleko ze 
skrzyżowaniem z ulicą Krasickiego) to 
już widok powszedni. 

– Codziennie dojeżdżam do pracy 
rowerem, tą ulicą mam najkrócej, jed-
nak jak spadnie deszcz, to tędy rowe-
rem już nie przejadę, ulica przypomina 
jezioro. Wielokrotnie dzwoniłam do 

Urzędu Gminy z prośbą o interwencję, 
ale bezskutecznie – mówi pani Kasia, 
mieszkanka pobliskiego osiedla.

Powierzchnia parkingu 
przy stacji PKP w związku 
z ostatnimi remontami zo-
stała znacznie zmniejszona. 
Jednak to nie koniec utrud-
nień. Obecnie prawie po-
łowa parkingu zalana jest 
wodą. Pasażerowie Kolei 
Mazowieckich skarżą się, 
że jest problem z bezpiecz-
nym parkowaniem.

– Nie dość, że zmniej-
szyli parking, remontując stację, to teraz 
jeszcze doszła woda. Nie chcę ryzyko-
wać uszkodzeniem podwozia, a jak bym 
chciał przejść z samochodu na peron, to 
za każdym razem musiałbym zakładać 
kalosze. Czy w XXI wieku takim prob-
lemem jest wypompowanie nadmiaru 
wody? To, co się tu dzieje, to wstyd dla 
gminy, która podobno jest jedną z najbo-
gatszych w Polsce – mówi pan Krzysz-
tof, pasażer Kolei Mazowieckich.

Na nasze pytania Gmina odpowia-
da, że sytuacja jest na bieżąco monito-
rowana: 

– Codziennie prowadzone są pra-
ce na ulicy Jaskółki w zakresie, na jaki 
pozwalają warunki atmosferyczne i 
gruntowe. Zostało również wykonane 
miejscowe odwodnienie, co powinno 

w przyszłości wyeliminować proble-
my z utrzymaniem drogi. Ulica Cisowa 
posiada odwodnienie poprzez system 

studni chłonnych, co przy intensywnych 
opadach deszczu powoduje tworzenie 
się zalewiska w środkowej części dro-
gi. Gmina każdorazowo wypompowuje 
wodę przy użyciu pojazdów asenizacyj-
nych po zgłoszeniu przez mieszkańców 
lub po przeprowadzeniu wizji przez 
pracowników Referatu Dróg i Mostów. 
Problemy z zaleganiem wód opadowych 
na parkingu przy stacji w Nowej Iwicz-
nej rozpoczęły się wraz z początkiem 
prac związanych z rozbudową linii kole-
jowej nr 8 i powinny zniknąć wraz z za-
kończeniem robót budowlanych, w tym 
odwodnienia torów kolejowych – infor-
muje pan Stefan Romanowski z Referatu 
Dróg i Mostów Gminy Lesznowola.

Tekst i zdjęcia Piotr Włodarczyk

\\\ LESZNOWOLA

Do 15 marca br. właściciele 
nieruchomości powinni dostać 
decyzję o wymiarze podatku, 
jednakże wielu mieszkańców 
jeszcze go nie dostało, a ci, 
którzy już otrzymali, mają 
wątpliwości, jak go poprawnie 
zapłacić. 

W gminie Lesznowola wysyłka 
decyzji podatkowych na 2017 r. 

zaczęła się 6 lutego. Zgodnie z informa-
cjami z Urzędu Gminy decyzje winny 
być doręczone do 15 marca.

Mimo upływającego terminu wielu 
mieszkańców informuje, że nie dostało 
jeszcze decyzji o podatku. W związku 
z problemami z dostarczaniem prze-
syłek pocztowych w naszym powiecie 
(pisaliśmy o tym w ostatnim numerze 
Przeglądu – ,,Blokada poczty”), miesz-
kańcy obawiają się, że jeśli nie dostaną 
decyzji do 15 marca i nie uiszczą do 
tego terminu pierwszej raty podatku, 
będą zobowiązani do zapłaty odsetek 
za zwłokę. 

Osoby, które z kolei otrzymały już 
decyzję o podatku od nieruchomości, 
informują, że mimo posiadania wspól-
nej (najczęściej ze współmałżonkiem) 
nieruchomości, każdy ze współwłaś-
cicieli otrzymał odrębną decyzję na tę 
samą nieruchomość, a z uzasadnienia i 
pouczeń zawartych w piśmie nie wyni-
ka, kto ma zapłacić jaką część podatku.

W związku z pojawiającymi się 
wątpliwościami Gmina poinformowała 
na swojej stronie internetowej, że jeżeli 
ktoś nie otrzyma w terminie decyzji o 
podatku, jest proszony o kontakt z Re-
feratem Realizacji i Egzekucji Podatków 

Urzędu Gminy Lesznowola, tel. (22) 70 
89 215 lub (22) 70 89 195, jednocześ-
nie w takiej sytuacji termin uiszczenia 
podatku będzie liczony dopiero od mo-
mentu uzyskania decyzji. 

Urzędnicy wyjaśniają także, że je-
żeli nieruchomość stanowi przedmiot 
współwłasności (także małżeńskiej), 
wówczas decyzję o wymiarze podatku 
doręcza się zgodnie z obowiązującymi 
przepisami prawa wszystkim współ-
właścicielom odrębnie. Również w sy-
tuacji, gdy współwłaścicielami są mał-
żonkowie. Nie wystarczy wymienić w 
decyzji obojga małżonków, konieczne 
jest jej doręczenie każdemu osobno. 
Oznacza to, że każdy z małżonków so-
lidarnie odpowiada za zobowiązania 
podatkowe, a więc zapłata w całości po-
datku przez jednego ze współwłaścicieli 
(jednego małżonka) powoduje, że drugi 
współwłaściciel nie jest zobowiązany 
do uiszczenia podatku. Pomimo zatem 
dwóch odrębnych decyzji kwota do za-
płaty jest jedna. 

Tekst i zdjęcie Piotr Włodarczyk

SPOłECZEńSTWO

Wyczekiwany 

chodnik

Co z podatkiem 
od nieruchomości?

Od mostu do tamy
\\\ KOnstanCin-JeZiORna

Gmina wybuduje ponad 700 
metrów drogi ciągnącej się  
od mostu przy tężni solankowej 
do jazu na rzece Jeziorce.

W ygląda na to, że w najbliższym 
czasie Konstancin-Jeziorna sta-

nie się rajem dla spacerowiczów. Gmina 
ogłosiła właśnie przetarg na budowę 
ciągu pieszo-jezdnego od mostu na 

rzece Jeziorce przy tężni solankowej w 
Parku Zdrojowym do tamy. Cała droga 
liczyć będzie około 745 metrów długoś-
ci, a odcinek zostanie w całości oświet-
lony. Pojawi się kostka betonowa, ławki 
oraz kosze na śmieci. Z ciągu będą mogli 
korzystać również rowerzyści.

Inwestycja powinna zostać zreali-
zowana do 5 miesięcy od dnia zawarcia 
umowy z wykonawcą.

RL

Przy ulicy Mazowieckiej w Dobieszu wreszcie powstanie chodnik

Droga zostanie oświetlona, pojawią się ławki i kosze na śmieci

     Ulica przypomina jezioro

Problem z nadmiarem wody wraca jak bumerang

Mieszkańcy mają wątpliwości  
co do podatku
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Przejść suchą stopą
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P otężny zamek ze zdumiewająco 
solidnymi murami tworzącymi 

ciekawą fortyfikację. Trzy wieże budo-
wane z cegły tak wypalanej i tak zespo-
lonej, że wilgoć nie wsiąka i to chroni 
mur przed ekspansywną roślinnością. 
Ciekawostką w fortyfikacji zamku jest 
wieża wschodnia (okrągła). Była nie-
dostępna z dziedzińca, wejść do niej 
można było tylko z chodnika fortecz-
nego. Badacz historii Czerska Tadeusz 
Korzon, żyjący na przełomie XIX i XX 
wieku, sądzi, że była to wieża więzien-
na. Więźnia spuszczano przez otwór w 

dachu i jeśli nie był skazany na śmieć 
głodową, tą drogą dostawał jedzenie. 
W 1588 roku nakazano starostom i 
dzierżawcom królewszczyzn ujedno-

licić głębokość wiezienia na 12 łokci w 
głąb i dlatego dopiero od tej wysokości 
budowano schody. W wieży szlachcic 
odsiadywał karę za np. mężobójstwo, 

czyli nieumyślne 
zabicie szlachcica 
przez szlachcica – 
rok i 6 niedziel plus 
grzywna i koszty po-
siłku w wieży. Dziw-
na konstrukcja wie-
ży skłoniła w póź-
niejszych czasach 
do snucia legend na 
temat ukrytych w 
budowli skarbów, 
domyślano się też 
istnienia z wieży 
tunelu aż do Wisły. 
Czyżby królowa Bo-
na, zakładająca na 
stokach czerskiego 
wzgórza winnice i 
lubiąca przebywać 
w zamku, kazała 
ukryć skarby? Do 
dziś pozostaje to 
tajemnicą. Winnice 

przynosiły spory zysk. Wiemy o tym z 
treści lustracji z roku 1564 roku, ale też 
smuci dopisek, że „nowych latorośli nie 
szczepią”. Lustracja z 1564 roku wspo-
mina też o łaźni dla uboższej ludności 
na terenie zamku, bogatsi mieszczanie 
mieli własne łaźnie. Łaźnia mieściła się 
w drewnianym budynku, w środku był 
ulepiony z kamieni piec, na palenisko 
kładziono kamienie i gdy się dostatecz-

nie rozgrzały, polewano je wodą, para 
wodna wypełniała pomieszczenie. Była 
to, jak wynika z opisu, łaźnia parowa. 

6 kwietnia 1656 roku Stefan Czar-
necki pobił pod Warką spieszącą do Ka-
rola Gustawa dywizję, jej dowódca mar-
grabia badeński Fryderyk z chorągwią 

Finnów (pisownia z XIX wieku) liczącą 
108 koni wpadli do zamku czerskiego 
i chcieli się tu bronić, usiłowali napra-
wić fortyfikację, która już w tym czasie 
nie była w dobrym stanie. Przy okazji, 

jak to mieli w swoim barbarzyńskim 
stylu prowadzenia wojny, spalili dwa 
kościoły, okoliczne domy i szpital. Przez 
dwa dni siedzieli w twierdzy i ostrzeli-
wali atakujący ich oddział. Czarnecki 
zostawił mały oddział żołnierzy, bo  
sam był zajęty pogonią za Szwedem  
aż do Warszawy.

Tytuł książki Tadeusza Korzona 
wydanej w 1909 brzmi – „Co się działo 
i co ma się dziać w Czersku?”. Odpo-

wiedź: No cóż. Dalej Szwedzi napadają 
na zamek, ale ten się trzyma dzielnie.    

Tekst na podstawie książki Tadeu-
sza Korzona, zdjęcia Czerska z lat 1910-
1912.

Małgorzata Szturomska
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napisz do autorki
m.szturomska@przegladpiaseczynski.pl

Twierdza Czersk
(ciekawostki historyczne)

Czyżby królowa Bona, 
zakładająca na stokach 

czerskiego wzgórza 
winnice i lubiąca 

przebywać w zamku, 
kazała ukryć skarby?

Przy okazji, jak to mieli 
w swoim barbarzyńskim 

stylu prowadzenia 
wojny, spalili dwa 

kościoły, okoliczne domy 
i szpital

Więźnia spuszczano 
przez otwór w dachu 

 i jeśli nie był skazany na 
śmieć głodową, tą drogą 

dostawał jedzenie

Naprawa muru fortyfikacji na zlecenie Towarzystwa Opieki nad Zabytkami około roku 1904

Czersk – mury fortyfikacji zamku czerskiego fotografia z 1910-1912Panorama wzgórza czerskiego

Czersk – fotografia z 1910-1912

Widok na wzgórze zamkowe 1910-1912

Wzgórze czerskie w latach 80. XX w.

Ciekawa rycina z 1868 roku, autor rysunku w zdumiewający sposób przed-
stawił wzgórze czerskie, są dwie hipotezy tłumaczące to co na rysunku 
– pierwsza to ta, że kiedyś aż dwie wieże posiadały podstawę prostokątną, 
druga to ta, że rysownik pił dużo piwa w miejscowej karczmie
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\\\ PIASECZNO

Młode siatkarki liczą na to, 
że dzięki zbiórce uda im się 
spełnić marzenia.

K lub sportowy Asto prowadzi Fun- 
dacja dla Dzieci w Piasecznie. Zaj- 

muje się on szkoleniem w zakresie 
siatkówki dzieci i młodzieży w wieku 
od 7 do 18 lat. Wykwalifikowani trene-

rzy starają się rozwijać talent swoich 
podopiecznych, którzy posiadają wy-
sokie umiejętności, determinację, pasję  
oraz... marzenia. Do tych marzeń zali-
czyć można udział w jednej z najwięk-
szych międzynarodowych imprez siat-
karskich.

Młodzieżowe Klubowe Mistrzostwa 
Intersport 2017 w Piłce Siatkowej to 
zawody, w których udział biorą zespo-
ły siatkarskie z całego świata. Najbliż-

szy festiwal siatkówki odbędzie się w 
dniach 2-8 lipca w węgierskim Kapo-
svár. Zawodnicy i zawodniczki rywali-
zują w czterech kategoriach wiekowych: 
U12, U14, U16 i U18. Mistrzostwa ce-
chuje wysoki prestiż.

Z informacji przekazanych nam 
przez klub wynika, iż w planach jest za-
branie na zawody dwóch drużyn dziew-
cząt (młodziczki oraz kadetki), a także 
jednego zespołu chłopców (kadeci). 
Razem pojechałoby łącznie 36 siatka-
rzy, jednakże wyjazd uzależniony jest 
od kwestii finansowych.

Aby młodzi sportowcy mogli wy-
jechać na mistrzostwa, fundacja uru-
chomiła specjalną zbiórkę. Celem jest 
uzbieranie 30 tysięcy złotych. Wspar-
cia można udzielić wchodząc na stronę: 
www.pomagam.pl/siatkarki.

– Zwieńczeniem całego roku cięż-
kiej pracy i treningów na hali sportowej 
jest udział kilku grup wiekowych mło-
dych siatkarek i siatkarzy w najwięk-
szej imprezie siatkarskiej w Europie. 
Niestety bez wsparcia i pomocy finan-
sowej wyjazd i udział młodych adeptów 
siatkówki nie uda się. Pomóż spełnić ich 
marzenie. Całą zebraną kwotę przezna-
czymy na transport, zakwaterowanie i 
pobyt na tych wyjątkowych zawodach 
– pisze Fundacja dla Dzieci na stronie 
pomagam.pl.

Jak na razie udało się uzbierać tylko 
500 złotych. Miejmy nadzieję, że pod-
opiecznym Fundacji uda się spełnić 
marzenia, a o ich sukcesach na mistrzo-
stwach na Węgrzech będziemy wspo-
minać nie raz.                        Rafał Lipski

Fundacja dla Dzieci prowadzi m.in. klub siatkarski Astoria dla ponad 130 
podopiecznych
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Zbierają na wyjazd 
na mistrzostwa

\\\ matKa PiaseCZyńsKa

P iaseczno ma problem z parkowa-
niem. To jest fakt, z którym trud-
no dyskutować. 

Parkujemy wszędzie. Legalnie i 
nielegalnie. Kiedy coś się wyburza, 
powstaje parking. Jednak na miejscu 
dawnego MGOPS-u ma powstać skwer 
– nie parking – dlatego wszystkie lokal-
ne media emocjonują się tym malut-
kim placykiem. Okoliczni mieszkańcy 
powątpiewają i zakładają się, że może 
jednak powstanie parking. W końcu 
to centrum miasta, reprezentacyjne 
miejsce, no gdzieś trzeba parkować.

Kiedy gmina zaczyna rozmawiać 
o płatnym parkowaniu, to podnoszą 
się głosy (w kółko), że najpierw trzeba 
wybudować wielopoziomowy parking. 
Przecież to logiczne. Aby ludzie nie mu-
sieli płacić złotówki albo kilku, należy 
wybudować parking za kilka lub kilka-
naście milionów złotych.

Ponieważ władza słyszy głosy, płat-
nego parkowania wciąż nie ma (cho-
ciaż może jest teraz szansa). Wielo-
poziomowy parking też nie powstał. 
Parkujemy więc na drogach, chodni-
kach, na trawnikach, na przejściach dla 
pieszych (ale czasem tylko kawałecz-
kiem samochodu, no bez przesady, po 
co ludziom cała szerokość przejścia). 
Jesteśmy w tym dzikim parkowaniu 
tak zawzięci, że trzeba gdzieniegdzie 
stawiać przeciwko nam słupki, bo prze-
pisów nie rozumiemy.

Są oczywiście miejsca, w których 
parking wielopoziomowy jest koniecz-
ny i to do końca III kwartału tego roku 
(co się nie wydarzy), kiedy Kolejom 
Mazowieckim i stacji w Piasecznie 
przybędzie pasażerów z okazji końca 
remontu torów (wnoszę z góry, że 
przybędzie, bo wiadomo, że ubyło, lu-
dzie faktycznie mieli dość). W centrum 
miasta jednak, wzorem innych miast 
na świecie, przydałyby się miejsca ro-
tacyjne, a nie wielopiętrowy moloch za 
połowę kwoty potrzebnej na wykona-
nie Centrum Kultury na kolejce.

W tym mieście chaosu doszło kilka 
lat temu do tak kuriozalnej sytuacji, że 
władzę zmuszono do usunięcia ścieżki 
rowerowej, żeby ludzie mogli parko-
wać pod samymi drzwiami sklepów. 
Ścieżka co prawda była osamotniona i 
brakowało jej dalszego ciągu, ale może 
to był dobry początek dla przyszłych 
dróg dla rowerów. Niestety, nie dowie-
dzieliśmy się tego.

Przyznam, że parkuję w centrum, 
w najróżniejszych godzinach, w naj-
różniejszych dniach, w tygodniu i w 
weekendy. W weekendy czasem mam 
problem, które miejsce wybrać z tych 

wszystkich wolnych miejsc. W tygo-
dniu większego problemu nie ma, ale 
czasem muszę przejść kilkaset metrów 
do celu. To nie jest problem dla zdro-
wego człowieka. Moja znajoma nie 
ma zdrowych nóg, ma z tego powo-
du legitymację, która uprawnia ją do 
parkowania na miejscach dla niepeł-
nosprawnych. Te jednak są czasem za-
jęte przez osoby z niepełnosprawnym 
mózgiem, ale o zupełnie sprawnych 
nogach. 

Rodzice z wózkami i osoby na wóz-
kach nie mogą czasem przejechać 
chodnikiem, bo pan/pani w suvie 
musiał/a kupić bułeczki. Kiedyś, kiedy 
przebywałam w redakcji w weekend, 
pod naszym oknem (taka mała uliczka 
koło Skweru Kisiela) zaparkowała pani 
(suvem, a jakże) centralnie na przejściu 
dla pieszych. Nie ma tam pasów, ale z 
jednej strony jest chodnik i z drugiej 
też, nie trudno sobie więc wyobrazić, 
że ktoś mógłby chcieć tamtędy przejść. 
To akurat częste w tym miejscu, ale ta 
pani wpędziła mnie w zdumienie. Na 
uliczce bowiem nie było ani jednego 
samochodu, wystarczyło więc, że pani 
zatrzymałaby suva 1,5 metra dalej. Ale 
po co, w końcu poszła tylko po bułecz-
ki. I tylko dwie osoby musiały ją minąć. 

Potrzebny nam więc wielopoziomo-
wy parking za grube miliony, czy mo-
że przydałoby się trochę pochodzić? 
Może przyjechać do pracy rowerem? 
Nic się też nie stanie, jak przybędzie 
nam trochę kultury. A jak nie to gmina 
wszystko osłupkuje.

Joanna Grela

Miasto 
chaosu

napisz do autorki
j.grela@przegladpiaseczynski.pl

\\\ w sKRÓCie

\\\   Strajk Kobieta
8 marca w Piasecznie odbył się Międzynarodowy 
Strajk Kobiet. Najwięcej osób pojawiło się 
oczywiście w Warszawie, mimo jednak, że Pi-
aseczno leży tak blisko stolicy, to na rynek, aby 
pokazać niezadowolenie z poczynań obecnego 
rządu, przybyło ponad 200 osób.
R E K L A M A
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Pierwszy etap
\\\ KRaJ

Rekrutacja do przedszkoli 
opóźni się, rodzice mają  
więc czas na zastanowienie się,  
na co zwrócić uwagę, 
wybierając placówkę.

N ajważniejsza oczywiście jest ka-
dra pedagogiczna – wykształco-

na, sympatyczna i otwarta. Dzieci będą 
spędzać kilka godzin dziennie z przed-
szkolankami, dlatego warto wcześniej 
z nimi porozmawiać i sprawdzić, jakie 
robią na nas wrażenie. Przedszkole 
powinno być też otwarte na potrzeby 
rodziców. Jeśli możemy przyjść i zoba-
czyć, jak nasze dziecko się bawi i pra-
cuje, bierzemy udział w życiu placówki 
i jesteśmy zapraszani do tworzenia 
tego środowiska, to świetnie. Warto 
też pamiętać, że dla dziecka pójście do 
przedszkola jest wielkim wydarzeniem. 
Początkowe podekscytowanie nowym 
miejscem, zabawkami i innymi dziećmi 
może przerodzić się w lęk. Maluch może 
czuć się zagubiony w nowej sytuacji, 
nie będzie mógł zrozumieć, dlaczego 
rodzice opuszczają go na kilka godzin. 
Przed posłaniem dziecka do przedszko-
la, należy zapytać, jak kadra podchodzi 
do procesu aklimatyzacji malucha. Naj-
lepiej posyłać pociechę na kilka godzin 
dziennie, stopniowo wydłużając ten 
pobyt, by dziecko się przyzwyczaiło. 

Dzieciom często trudno jest zrozumieć, 
jakie zasady panują w nowym miejscu. 
Do tej pory nauczone były jedynie te-
go, co mogą robić w domu i czego im 
nie wolno. Rodzice powinni wcześniej 
porozmawiać z przedszkolankami na 
temat przykładowego planu dnia, by 
móc wytłumaczyć dziecku, jak powinno 
się zachować np. na placu zabaw czy 
podczas wspólnej zabawy. 

Równie ważny jest wygląd samej 
placówki. Idealne przedszkole powin-
no mieć przestronne, kolorowe sale 
urządzone dla dzieci w różnym wieku. 

Byłoby świetnie, gdyby placówka posia-
dała też własny plac zabaw. Zwróćcie też 
uwagę na to, w jaki sposób ogrodzone 
jest przedszkole, czy łatwo wejść na jego 
teren, czy budynek posiada monitoring. 

Rodzice, którzy posyłają swoje 
pociechy do przedszkola, zwracają też 
uwagę na posiłki. Należy dowiedzieć 
się, czy placówka ma własną kuchnię, 
a jeśli nie, to z jaką firmą cateringową 
podpisała umowę.

Przedszkola kuszą rodziców nie tyl-
ko niskimi opłatami, lecz także bogatą 
ofertą zajęć dodatkowych. Niektóre z 
nich są w cenie opłaty za przedszkole, 
za inne trzeba dopłacić. W placówkach 
podstawowymi zajęciami dodatkowy-
mi są zazwyczaj język angielski i rytmi-
ka. Oprócz tego pojawiają się zajęcia z 
gimnastyki, tańca, sztuk walki, sportów 
grupowych, a nawet basen. Maluchy 
mogą też brać udział w warsztatach 
artystycznych, muzyce, teatrze. Są też 
robotyka, zajęcia ekologiczne czy nauka 
gotowania. A to tylko niektóre z zajęć 
oferowanych przez przedszkola. 

To tylko część rzeczy, które oferują 
lokalne przedszkola. Przed zapisaniem 
dziecka do placówki, warto przemyśleć 
nie tylko to, czy sale są kolorowe, czy 
posiada plac zabaw, ale też czy znajduje 
się w dogodnej dla nas lokalizacji. 

Wybór przedszkola nie należy do 
łatwych, jednak bogata oferta lokalnych 
placówek na pewno pozwoli rodzicom 
na wybranie takiej, która będzie odpo-
wiadać im i ich pociechom.                Red.

R E K L A M A
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Przepisy dotyczące ruchu 
pojazdów:

• Korzystanie podczas jazdy z telefonu 
wymagające trzymania słuchawki lub 
mikrofonu w ręku przez kierującego 
pojazdem: 200 zł 
• Kierowanie pojazdem przez osobę nie-
posiadającą przy sobie wymaganych do-
kumentów: 50 zł za brak każdego z do-
kumentów, nie więcej niż 250 zł (art.38)

Prędkość i hamowanie
• Przekroczenie dopuszczalnej pręd-
kości: 
– do 10 km/h: do 50 zł,
– o 11-20 km/h: od 50 do 100 zł,
– o 21-30 km/h: od 100 do 200 zł,
– o 31-40 km/h: od 200 do 300 zł,
– o 41-50 km/h: od 300 do 400 zł,
– o 51 km/h i więcej: od 400 do 500 zł.
• Hamowanie w sposób powodujący 
zagrożenie bezpieczeństwa ruchu lub 
jego utrudnienie: od 100 do 300 zł 
• Jazda z prędkością utrudniającą ruch 
innym kierującym: od 50 do 200 zł 

Zatrzymanie i postój
• Zatrzymanie lub postój pojazdu w wa-
runkach, w których nie jest on z dosta-
tecznej odległości widoczny dla innych 

kierujących lub powoduje utrudnienie 
ruchu: od 100 do 300 zł 
• Zatrzymywanie pojazdu: 
– na przejściu dla pieszych lub na prze- 
jeździe dla rowerzystów oraz w od- 
ległości mniejszej niż 10 m przed tym 
przejściem lub przejazdem, a na dro- 
dze dwukierunkowej o dwóch pa- 
sach ruchu – także za nimi: od 100 do 
300 zł
– przy lewej krawędzi jezdni: 100 zł,
– na pasie między jezdniami: 100 zł,
– w odległości mniejszej niż 15 m od 
słupka lub tablicy oznaczającej przysta-
nek, a na przystanku z zatoką – na całej 
jej długości: 100 zł,
• Naruszenie warunków dopuszczalno-
ści zatrzymania lub postoju pojazdu na 
chodniku: 100 zł 
• Naruszenie zakazu postoju w miej-
scach utrudniających wjazd lub wyjazd: 
100 zł 

Pieszy
• Wchodzenie na jezdnię bezpośrednio 
przed jadący pojazd: 
• na przejściach dla pieszych: 50 zł
• w miejscach innych niż przejścia dla 
pieszych: 100 zł
• Zwalnianie kroku lub zatrzymywanie 
się bez uzasadnionej potrzeby podczas 

przechodzenia przez jezdnię lub toro-
wisko: 50 zł 
• Przebieganie przez jezdnię: 50 zł 
• Chodzenie po torowisku: 50 zł 
• Naruszenie obowiązku korzystania 
przez pieszego z chodnika lub drogi dla 
pieszych, a w razie ich braku – z pobo-
cza: 50 zł 
• Naruszenie przez pieszego idącego po 
poboczu lub jezdni obowiązku porusza-
nia się po lewej stronie drogi: 50 zł 
• Naruszenie przez pieszych obowiązku 
poruszania się po jezdni jeden za dru-
gim: 50 zł 
• Naruszenie obowiązku korzystania z 
przejść dla pieszych podczas przechodze- 
nia przez jezdnię lub torowisko: 50 zł 
• Naruszenie przepisów dotyczących 
ruchu pieszych na drogach dla rowe-
rów: 50 zł 
• Niestosowanie się do obowiązku uży-
wania elementów odblaskowych w spo-
sób widoczny dla innych uczestników 
ruchu drogowego przez pieszego poru-
szającego się po drodze po zmierzchu 
poza obszarem zabudowanym, chyba 
że porusza się po drodze przeznaczonej 
wyłącznie dla pieszych lub chodniku: 
do 100 zł 

Pełen spis dostępny m.in. na stronie 
www.taryfikatormandatow.pl.         Red.

Nowy taryfikator mandatów
W 2017 roku zmienił się taryfikator mandatów karnych za wykroczenia drogowe.  
Prezentujemy niektóre z przepisów wraz z aktualnymi stawkami.

R E K L A M A
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kolejny DoDATek 
12 kwieTniA

Tel. 501 091 480
Peugeot 2008 
– sukcesy po czasie
Rzadko zdarza się, by model notował najlepsze wyniki sprzedażowe nie tuż po wejściu na rynek,  
ale kilka lat później. Tymczasem tak właśnie jest w przypadku Peugeota 2008, który mimo  
premiery w 2013 r., cieszy się coraz większym zainteresowaniem klientów – zarówno w Polsce,  
jak i na całym świecie.

W czym tkwi klucz do sukcesu? 
Na pewno pozytywnie zadzia-

łał lifting. Po zmianach Peugeot 2008 
zyskał nowy wzór grilla, a przednie 
światła w pełni LED-ową technologię. 
Odświeżono też paletę felg i kolorów 
nadwozia, uzupełniając ją między inny-
mi o krwistą czerwień Ultimate, którą 
„pokolorowano” testowany egzemplarz. 
We wnętrzu znajdziemy zaś nowy 7-ca-
lowy wyświetlacz multimedialny, a w 
wersji Allure także rozwiązanie Mirror 
Screen, umożliwiające korzystanie ze 
smartfona właśnie za pomocą dotyko-
wego ekranu samochodu.

Podczas testów mieliśmy możliwość 
użytkowania jednej z najciekawszych 
wersji Peugeota 2008 – wyposażonej w 
1,2-litrowy trzycylindrowy benzynowy 
silnik Puretech o mocy 110 KM i 6-stop-
niową automatyczną skrzynię biegów. O 
silnikach francuskiej marki napisano już 
wiele – głównie dobrego. Nie zgłaszając 
zdania odrębnego, dodamy jedynie, że 
wyposażony w tę jednostkę Peugeot 
2008 jest równie dynamiczny co jego 

wzrosty sprzedaży, a przy tym wyjąt-
kowo oszczędny. Przyzwyczaić trzeba 
się jedynie do charakterystycznego 
brzmienia trzycylindrowej jednostki. 
Nie jest to jednak element, który miał-
by nas zniechęcić do nabycia tego auta. 
W końcu mało kto kupuje samochód 
klasy Peugeota 2008, oczekując prze-
de wszystkim głębokiego, rasowego 
brzmienia silnika. Zarzutów nie mamy 
również do automatycznej skrzyni. No 
może jeden – dźwignia zmiany biegów 
mogłaby wyglądać nieco nowocześniej.

Jako że mamy do czynienia z samo-
chodem o podwyższonym nadwoziu, 
producent chciał „przemycić” chociaż 
kilka elementów, które mogą świadczyć 
o tym, że Peugeot 2008 ma w sobie coś 
z samochodu terenowego. Biorąc pod 
uwagę, że auto nie posiada napędu 4x4, 
nie było to zadanie łatwe. Francuzi wy-
brnęli z tego, oferując – za wynoszącą 
1 tys. zł dopłatą – pakiet Grip Control, 
wspomagający jazdę po nawierzchniach 
o ograniczonej przyczepności. Kierowca 
może – za pomocą pokrętła znajdujące-

go się w tunelu centralnym – wybrać 1 
z 5 trybów jazdy: standardowy, z wy-
łączonym ESP, oraz przeznaczonym – 
kolejno – na śnieg, błoto i piasek. Dzięki 
temu rozwiązaniu – a także z uwagi na 
niewielką masę własną pojazdu – Peu-
geot 2008 wyjeżdżając poza utwardzo-
ne drogi, nie jest skazany na pożarcie.

Ceny katalogowe Peugeota 2008 
zaczynają się już od 55 tys. zł. Francu-
ski producent jednak sam chwali się, 
że 64 proc. zamówień na niewielkiego 
SUV-a dotyczy trzeciego lub wyższego 
poziomu wyposażenia, gdzie ceny są 
już sporo wyższe. Zakup wersji Allure z 
automatyczną skrzynią biegów to wy-
datek co najmniej 81,5 tys. zł, przy czym 
testowany przez nas egzemplarz jeszcze 
dosyć obficie doposażono, co podniosło 
jego cenę do około 94 tys. zł. Sporo jak 
na samochód, który jest spokrewniony z 
niewielkim Peugeotem 208. Dobrą wia-
domością dla zainteresowanych zaku-
pem tego SUV-a jest to, że dosyć powoli 
traci on na wartości. Według danych fir-
my Info-Ekspert po 3 latach auto będzie 
można sprzedać za 52,4 proc. ceny po-
czątkowej. Wysoka wartość rezydualna 
to czynnik, który potencjalnie obniży 
wartość miesięcznej raty „abonamen-
tu” na to auto. Przy 3-letniej umowie, 
zakładającej 10-proc. wpłatę własną i 
zwrot (lub wykup) pojazdu po zakoń-
czeniu kontraktu, powinniśmy uzyskać 
miesięczną ratę na poziomie niespełna 
1100 zł netto miesięcznie. Nadal nie tak 
mało, ale pamiętajmy, że segment SUV-
ów rządzi się swoimi prawami. I – jak 
widać po wynikach sprzedaży – chęt-
nych na te auta nie brakuje.

R E K L A M A
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\\\ PIASECZNO
16.03 godz. 18.00 – występ sekcji perkusyjnych Centrum Kultury,  
Kuźnia Rocka, ul. 17 stycznia 4, wstęp wolny
17.03 godz. 19.30 – spektakl „Jak Gyom zostawał starszym panem”  
– premiera teatru Etna, reż. Anna Kolanowska, sala Domu Kultury,  
ul. Kościuszki 49, wstęp wolny
18.03 godz. 11.00 –  Bajki z Kliszy – pokaz bajek z retro rzutnika oraz rodzinne 
warsztaty plastyczne, Przystanek Kultura, pl. Piłsudskiego 9, wstęp wolny
18.03 godz. 14.00 – Klubowe Bajeczki – pokaz bajek z retro rzutnika, Klub  
Kultury w Józefosławiu, ul. Urocza 14, wstęp wolny
18.03  godz. 15.00-16.15 oraz 19.03 godz. 11.00-12.15  – warsztaty flamenco  
z Natalią Meirino (warsztat dla osób tańczących min. 1 rok), cena warsztatu  
120 zł/2 spotkania, zapisy: instytut@sollares.pl, tel. 793-333-080
18.03 godz. 18.00 – Tablao de Flamenco – koncert  flamenco, sala Domu Kultury, 
ul. Kościuszki 49, bilety w przedsprzedaży 15 zł, w dniu koncertu 20 zł
19.03 godz. 14.30 i 16.00 – Bajkowe Spotkanie – „Co w brzuchu piszczy, czyli... 
ratunku dzidziuś” – teatr Kuffer, sala Domu Kultury, ul. Kościuszki 49, bilety  
w cenie 10 zł
20.03 godz. 9.00 –  Konkurs Recytatorski  „Warszawska Syrenka” – eliminacje 
gminne, kategoria gimnazjum, sala Domu Kultury, ul. Kościuszki 49, wstęp wolny
20.03 upływa termin zgłoszeń na konkurs „Pokaż swój komiks” – szczegóły  
i regulamin na www.kulturalni.pl
21.03 godz. 16.00 –  Powitanie wiosny – zabawa z konkursami, Klub Kultury  
w Runowie, ul. Dobra 63, wstęp wolny
21.03 godz. 18.00 – Klub Klasy Kobiet – spotkanie różnych kobiet w różnym 
wieku, Przystanek Kultura, Pl. Piłsudskiego 9, wstęp wolny
21 .03 godz. 20.00 – „Byle nie o miłości” – koncert piosenek Agnieszki Osieckiej  
w 20 rocznicę śmierci artystki, sala Domu Kultury, ul. Kościuszki 49, bilety  
w cenie 20 zł
23.03 godz. 19.00 – „Skrzyneczka z bukowego drewna”, premiera teatru  
CHACHAHIHIHEHE, reż. Ewa Kłujszo, sala Domu Kultury, ul. Kościuszki 49,  
wstęp wolny 

www.kulturalni.pl

\\\ GÓRA KALWARIA
18.03 godz. 13.00 – Pokaż talent – eliminacje,  
Kino Uciecha, ul. ks. Sajny 14
18.03 godz. 18.00 – Kabaret pod Wyrwigroszem, Białka 9
19.03 godz. 10.00 – Filmowy poranek, Kino Uciecha, ul. ks. Sajny 14.  
Wstęp wolny
Wystawy:
24.02-21.03 – Co nam w duszy gra – wystawa Wiesławy Dziuby Dittwald  
oraz Zuzanny Brzezińskiej i Zuzanny Krzemianowskiej, Białka 9 
19.03 godz. 17.00 – wernisaż wystawy prac Małgorzaty Filipowicz,  
Communio Graphis, Pijarska 40 

www.kulturagk.pl

\\\ KONSTANCIN-JEZIORNA
15.03 godz. 17.00 – Klub Brydżowy, wstęp wolny
19.03 godz. 10.00 – Plener malarski, udział 20 zł
21.03 w godz. 11.00-14.00 – Uniwersytet Trzeciego Wieku,  
opłata za jeden wykład – 5 zł
16.03 godz. 18.00 – Dyskusyjny Klub Książki – „Król” Szczepana Twardocha, 
wstęp wolny 
17.03 godz. 19.00 – Kino w Hugonówce – „Karbla”. Bilety w cenie 12 zł  
do nabycia w kasie KDK oraz na stronie www.konstancinskidomkultury.pl
18.03 godz. 17.00 – Spotkanie autorsko-filmowe z Wojciechem Fułkiem  
– Film o Franciszku Walickim, wstęp wolny
25-26.03 – XIV Festiwal Małych Form Teatralnych, Szczegółowy program  
na www.konstancinskidomkultury.pl, wstęp wolny 

www.konstancinskidomkultury.pl

\\\ LeSZNoWoLA
15.03 godz. 18.30 – Wielkanocne zajęcia ceramiczne – Spotkanie  
Klubu Kobiet Panie Przodem, filia GOK Lesznowola w Mysiadle, ul. Topolowa 2
19.03 godz. 18.00 – Koncert zespołu Swing Motion pt. „Sing a Swing”.  
Siedziba GOK Lesznowola w Starej Iwicznej, ul. Nowa 6
21.03 godz. 18.00 – Wykład w Klubie Seniora w Nowej Iwicznej 
pt. „Szczęście to Twój codzienny wybór!”, filia GOK Lesznowola w Nowej 
Iwicznej, ul. Zimowa 25 c
22.03 godz. 18.00 – Wykład w Klubie Seniora w Magdalence pt. „Szczęście  
to Twój codzienny wybór”, CIS Magdalenka, ul. Lipowa 28

www.gok-lesznowola.pl

\\\ TARCZYN
Kino za Rogiem, ul. J. Stępkowskiego 17:
17.03 godz. 18.00 – Oh, Boy
18.03 godz. 12.00 – Gang wiewióra

www.gok-tarczyn.pl

\\\   Ka len Da RiUm KUl tU Ral ne\\\ PIASECZNO

\\\ TAbLAo de FLAMeNCo  
Z NATALIą MeIRINo  

18 marca o godzinie 18.00 zapraszamy na występ Na-
talii Meirino. Uznana w Hiszpanii i za granicą gwiazda 
flamenco z Madrytu pokaże się po raz pierwszy w Polsce.

Zaprezentuje tradycyjny koncert flamenco z udzia-
łem artystów z Polski i z Hiszpanii, od lat zajmujących się 
zgłębianiem tej sztuki. Spektakl ukazujący polskiej pub-
liczności głębię emocji płynących ze związku tańca, śpiewu  
i muzyki typowych dla Andaluzji. W programie koncertu 
pojawią się tradycyjne formy, w znacznej mierze polega- 
jące na improwizacji, opartej na doświadczeniu wykonaw-
ców i ich gruntownej wiedzy dotyczącej prawideł sztuki  
flamenco. To duchowa uczta zarówno dla znawców fla- 
menco, jak i dla tych, którzy nie zetknęli się jeszcze z tą  
niezwykłą sztuką. 

Na scenie Domu Kultury (ul. Kościuszki 49) wystąpią: 
Natalia Meirino – taniec, Jakub Wagner – gitara, Mateo Gal-
lito – śpiew, cajon i taniec, Małgorzata Wołyńczyk – taniec

Bilety na koncert w przedsprzedaży 15 zł, w dniu impre-
zy 20 zł do nabycia w kasie Domu Kultury.

\\\ „byLe NIe o MIłośCI”  
– KoNCeRT PIoSeNeK AGNIeSZKI oSIeCKIeJ 
W 20 RoCZNICę śMIeRCI ARTySTKI  

„byle nie o miłości” to więcej niż koncert. To spotkanie z 
twórczością naszej wybitnej tekściarski, pisarki, artystki. 
21 marca o godz. 20.00 w sali domu Kultury w Piasecznie 
(Kościuszki 49) piosenki Agnieszki osieckiej zaśpiewa 
Nula Stankiewicza, a towarzyszyć jej będę dwaj muzycy 
– Janusz Strobel i Andrzej Jagodziński.

To koncert dla tych, którzy lubią nucić przeboje poetki, 
i dla tych, którzy są ciekawi nowych interpretacji. To reci-
tal, w którym nie brakuje znanych przebojów, ale są także 
piosenki mało popularne. Kilkanaście utworów, miniaturo-
wych opowieści w nieprzypadkowej kolejności. A i pomiędzy 
piosenkami nie zabraknie Agnieszki Osieckiej – we własnej 
osobie – poetka będzie obecna we wspomnieniach, w listach 
i na fotografiach. 

Swój talent zaprezentuje Nula Stankiewicz. Każdy, kto 
choć raz zetknął się z tą artystką wie, że jej znakiem rozpo-
znawczym jest łączenie poezji oraz jazzu. Liryzm i poety-
ckość, która w przypadku Nuli nie ma nic wspólnego z pate-
tycznością, wspaniale współgra z muzyką tego rodzaju. Od 
kilkunastu lat na stałe współpracuje z Januszem Stroblem. 
Tworzą niesamowity duet. Ona – subtelna, klimatyczna, śpie-
wająca piękną barwą, znakomicie przekazująca sens śpiewa-
nych utworów. On – wirtuoz gitary, komponujący piosenki, 
które tworzą katalog standardów polskiej klasyki gatunku. 
Całości dopełni wirtuoz fortepianu Andrzej Jagodziński – 
artysta wszechstronny: waltornista z wykształcenia, pianista 
jazzowy, akordeonista, kompozytor, aranżer i pedagog.

Bilety w cenie 20 zł do nabycia w kasie Domu Kultury 
w Piasecznie, ul. Kościuszki 49 (wtorki i piątki w godzinach 
15.30-20.30, środy 9.00-14.00 oraz na godzinę przed im-
prezą biletowaną).

W wypełnionej po brzegi sali widzowie 
wsłuchiwali się w utwory Agnieszki Osieckiej.

W       sobotni wieczór w konstancińskiej Hugonówce odbył 
się wyjątkowy koncert z okazji Dnia Kobiet. Na scenie 

pojawiła się posiadająca zjawiskową barwę głosu wokalistka 
Nula Stankiewicz, która w swej twórczości łączy poezję i 
jazz. Artystka zaśpiewała utwory wybitnej poetki, autorki 
tekstów Agnieszki Osieckiej, a akompaniowali jej znany 
gitarzysta i kompozytor Janusz Strobel, a także cieszący się 
dużą sławą pianista Andrzej Jagodziński, który gra również 
na akordeonie. Recital o nazwie „Byle nie o miłości” miał 
upamiętnić 20-lecie śmierci poetki, a między utworami na 
ekranie ukazywały się fragmenty przeprowadzonego nie-
gdyś z nią wywiadu. Choć tytuł koncertu mógł nieco mylić, 
w wypełnionej do ostatniego miejsca sali królowały subtelne 
i romantyczne piosenki.

– Muszę państwu przyznać, że to właśnie ta rocznica 
spowodowała, że postanowiłam stworzyć recital stworzo-
ny tylko z piosenek tej poetki. I nawet się zastanawiałam, 
jak to zrobić, żeby znowu nie było o tym samym, czyli żeby 
znowu nie było o miłości. Ale oczywiście o miłości znowu 
jest. Wszystkie piosenki na świecie są chyba albo o miłości, 
albo o jej braku. Niedawno czytałam artykuł takiej polskiej 
artystki ludowej, która jako starowinka powiedziała, że: 
„Boże, co to dzisiaj za miłość, to żadna miłość. Jak nie chce 
jedna, to znajdzie się druga albo trzecia, a kiedyś to była do-
piero miłość – jak jedno za drugim zapatrzyło się w siebie, to 
albo on się powiesił, albo ona go zabiła”. Taka to była miłość 
– powiedziała na wstępie Nula Stankiewicz. – I tak to jest, że 
gdy już sobie tę miłość wymarzymy, spowodujemy, że jest, 
to wtedy pojawiają się motyle w brzuchu, całe tysiące motyli, 
wtedy w ogóle nie musimy ze sobą o niczym rozmawiać, 
doskonale się rozumiemy. Ale motyle jak motyle – za długo 
nie żyją i my też schodzimy na ziemię, i wtedy już potrafimy 
tylko rozmawiać. O wszystkim, byle nie o miłości – dodała 
artystka, po czym dała wspaniały koncert.

Tekst i zdjęcia Rafał Lipski

Hugonówka 
pełna miłości
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Dam PRaCĘ 
Pracownik ds. Technicznych  
Poszukujemy kandydata na stanowisko: 
Pracownik ds Technicznych przy  
produkcji produktów hydroizolacyjnych; 
miejsce pracy Piaseczno. Wykształcenie 
średnie technik mechanik lub pokrewne; 
m.bus@aqua-tech.com.pl  
tel: 730-928-800.
Pracownik Produkcyjny Poszukujemy 
Pracownika Produkcyjnego  
do produkcji w zakładzie w Piasecznie. 
Doświadczenie mile widziane.  
Kontakt: m.bus@aqua-tech.com.pl  
lub tel.730-928-800.
Babik Transport - do biura w Górze Kal-
warii, zatrudnimy spedytora transportu 
międzynarodowego. Wymagana znajo-
mość języka angielskiego. Zainteresowa-
nych prosimy o kontakt tel 600 065 813
Pracuj jako Opiekun Seniorów  
w Niemczech. Nie znasz języka?  
Organizujemy kursy od podstaw  
bez opłat. Po 6 tyg. nauki praca  
gwarantowana. Tel. 501 356 229  
PROMEDICA24
Zatrudnię osoby do rozbioru kurczaka 
praca w Piasecznie. Wymagane doświad-
czenie oraz książeczka sanitarno-epide-
miologiczna. Kontakt 515-090-488 
Zatrudnię pracownika ochrony  
na obiekt handlowy w Piasecznie. 
Stawka 11zł netto. System pracy  
zmianowy. 697 660 949 
Przyjmę do pracy kobiety i mężczyzn 
- sprzątanie klatek schodowych  
na terenie Piaseczna.tel w godz. 10-14,  
662 300 312
Zatrudnię kierowcę Pomocy Drogowej  
z kat „C” - wymagana dyspozycyjność 
na pełen etat lub 1/2. Tel-601-394-883
Zatrudnię osobę do pomocy w kuchni i 
rozwożenia towaru (niepalącą).  
Piaseczno tel.506 096 513
Opiekunki, dom opieki,  
tel. 607 034 382 
Zatrudnię pracowników do rozbioru 
mięsa i sprzedawcę do sklepu  
mięsnego tel. 22 726 83 42

Serwisant do opon, praca od zaraz  
w Konstancinie. tel. 22 7564097,  
601 348 535.
fryzjerkę do salonu w łazach. 
Tel-503 018 891
Pracownika na stałe. transport  
przy lotnisku 535170170
Kasjer na Stacji Paliw w Tarczynie 
605276594
Tynkarza płatne co tydzień 519421542
Magazyniera do sklepu spożywczego 
w ustanowie, tel. 602 119 041  
Osobę do wykładania towaru, sklep  
w ustanowie, tel. 602 119 041
Pilnie zatrudnię samodzielnego  
mechanika samochodowego  
w Piasecznie 1000 zł tygodniowo,  
tel. 607 383 353
Cukiernika i pomoc, tel. 608 079 659
Monter Stoisk Expo, Magazyn w Pia-
secznie, wyjazdy za granicę ruchomy 
czas pracy Prawo jazdy 533303783 
www.expo.tosummit.pl 
Ochrona, do 55 lat, Konstancin 
509740966

UsŁUgi 
dachy, Naprawy dachów ,rynien, ko-
minów. Mycie dachów i elewacji. Wy-
najem podnośnika koszowego  
z operatorem.603308185
BEZPYŁOWE CYKLINOWANIE, REMON-
TY od A do Z. TADEUSZ BIAŁOGRODZKI.                                                      
Tel-502 093 588, 22 756 57 63
Naprawa, serwis okien i drzwi, naprawa 
i wymiana okuć, wymiana szyb i uszcze-
lek, tel. 22 717 71 00, 603 310 223,  
601 623 480 
AABRAXAS - tłumaczenia  
tel. 22 711 64 26 , 607 685 074
AUTOMATYKA, napędy do bram  
- przesuwnych, garażowych,  
dwuskrzydłowych. Sprzedaż, montaż  
i serwis, tel. 790 331 339 
Usługi elektryczne, systemy alarmowe  
i systemy monitoringu tel: 513 424 401
Oczyszczanie działek, zakładanie  
trawników, ogrodnicze 519-874-891
Docieplenia budynków.  
Doświadczone ekipy. Konkurencyjne 
ceny. 602-482-572
Glazurnictwo, układanie paneli,  
malowanie. Tel. 513 933 115
anteny tv/sat-montaż-serwis.  
Tel-502 129 161
Alarmy, kamery, domofony,  
tel. 602 281 593 
Firma hydrauliczna, tel-696 488 784
Elektryk, tel-666 890 886
TYNKI AGREGATEM 533125444
Tynki tradycyjne, gipsowe 604415352 
GEODETA tel. 516070915
Studnie 601 231 836
Dachy, podbitka 692194998
Wycinka drzew 574 981 370
Hydrauliczne, gazowe, uprawnienia, 
tel. 501 299 360  
budowa domów, rozbudowy,  
tel. 508 529 008
Docieplanie budynków szybko, tanio, 
solidnie, tel. 502 053 214 
Wylewki agregatem, tel. 668 327 588
Ocieplanie poddaszy pianą pur,  
tel. 668 327 588
Remonty - budowlane, ogrodzenia,  
tel. 513 137 581
Dachy - pokrycia, naprawy, 
tel. 502 473 605
Remonty, tel. 505 970 480
Hydrauliczne, tel. 660 130 799
Glazurnicze, tel. 660 130 799

Stiuki - www.artselekcja.pl,  
tel. 510 266 143
Naprawa pralek, tel. 602 322 951
STYROPIAN – PROMOCJA. ELEWACJE. 
TEL. 604 938 861

KUPiĘ 
Kupię mieszkanie w Tarczynie  
tel 601 377 999
Antyczne meble, obrazy, srebra,  
platery, odznaczenia, szable, książki, 
pocztówki, tel. 504 017 418

SPRZEDAM 
Tuje żywopłotowe: szmaragd, kórnik, 
brabant, tanio. Gołków, 501679121
Drewno opałowe i kominkowe,  
tel. 602 77 03 61
Drewno opałowe i kominkowe,  
tel. 791 394 791

nieRUCHOmOŚCi 
Nieruchomości Magdalenka i okolice. 
Warszawa i Mazowsze. www.athome.
net.pl. tel-538 533 833

nieRUCHOmOŚCi KUPiĘ 
KUPIĘ MIESZKANIE do REMONTU  
w STARYM BLOKU w PIASECZNIE  

lub ZAMIENIĘ za DZIAŁKĘ BUDOWLANĄ 
w ZŁOTOKŁOSIE (BEZPOŚREDNIO)  

793 04 12 84 po godz. 16

nieRUCHOmOŚCi sPRZeDam 
piękne domy 136m2 działka 1600m2 

pod piasecznem. zakochaj się  
www.ogrodynarni.pl Ostatnie!  

tel. 791130132 
sprzedam działkę budowlaną  
w centrum Góry Kalwarii (776m)  
tel. 503 086 523
Sprzedam miejsce postojowe,  
ul. Strusia 1, Piaseczno tel 783 052 715
Sprzedam działki nad jeziorami  
od 900m2, 140km od Warszawy, linia 
brzegowa, media, www.cesardzialki.pl, 
tel. 605 099 422
BEZPOŚREDNIO SPRZEDAM NAROŻNĄ 
DZIAŁKĘ 715 M KW W ZALESIU  
DOLNYM PRZY GŁÓWNEJ DRODZE  
TEL. 501 156 766
Działka budowlano-usługowa  
przy trasie 722, tel. 602 77 03 61

nieRUCHOmOŚCi wynaJem 
Pomieszczenie na gabinet lub usługi, 
Góra Kalwaria, tel 500 018 720
Kawalerka Piaseczno tel 668 544 353
Magazyny w Antoninowie ochrona  
całodobowa, tel. 604 470 270,  
604 470 370

naUKa 
Angielski doświadczenie, dojazd 
601333707
Matematyka, egzaminator  
tel-602 690 229

ZDROWIE 
„DOBRE SMAKI” catering kaloryczny, 
Piaseczno i okolice, tel-606 224 489 

Pijawki lekarskie, larwoterapia,  
Konstancin-Jeziorna, Piasta 21, 
602793303 www.hirudolek.com.pl
LECZENIE PIJAWKAMI, RUNÓW  
UL. SOLIDARNOŚCI 49, tel-516 172 275
Protezy zębowe 450 zł, tel. 508 357 334

gastROnOmia 
Mela Verde, Kuchnia włoska,  
ul. Sikorskiego 1a,  22 717 00 00

RÓŻne 
Wróżbitka, 506030088 tanio

tURystyKa 
COSY-ART. Bezpieczne i kreatywne 
wakacje podczas których doświadczeni 
instruktorzy pomogą rozwinąć  
zainteresowania Państwa dzieci.  
www.cosyart.pl tel. 500891972 
m.gajda@cosyart.pl

OGłOSZENIA

Zamów ogłoszenie 

drObne 
ZA DROBNE

tel. 786 202 066

DOCIEPLANIE BUDYNKÓW
ELEWACJE, PODDASZA
( 501 62 45 62

www.ekobud.waw.pl

O g ł O s z e n I e / r e K l a M a
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\\\ gÓRa KalwaRia

Zawodnicy Marcina Tywonka 
nie przegrali ani jednego meczu 
i pewnie sięgnęli po zwycięstwo 
na turnieju.

W Koronie Góra Kalwaria nie tylko 
piłkarze z rocznika 2008 sięgają 

po laury, do bardzo utalentowanych za-
wodników zaliczają się również ich rok 
starsi koledzy.

5 marca w hali sportowej przy uli-
cy Głowaczowskiej w Kozienicach miał 
miejsce Halowy Turniej Piłkarski o Pu-
char Starosty Kozienickiego pod patro-
natem honorowym Prezesa Radomskie-
go Okręgowego Związku Piłki Nożnej. W 
rywalizacji wzięło udział łącznie osiem 
zespołów z rocznika 2007: prowadzona 
przez Marcina Tywonka Korona Góra 
Kalwaria, Legion Głowaczów, KS KR 
Sport Iwiczna, Champion Pionki, Ener-
gia Kozienice, Jedlnia Dzieciom, Nadstal 
Krzaki Czaplinkowskie oraz KS Warka. 
Drużyny grały systemem każdy z każ-
dym. Razem rozegrano tego dnia 28 
spotkań. Znakomitą formą wykazali się 
w nich „Koroniarze”.

W pierwszym meczu z gospoda-
rzami turnieju – Energią Kozienice 

– gracze z Góry Kalwarii całkowicie 
kontrolowali sytuację, efektem czego 
spotkanie zakończyło się ich zwycię-
stwem 1:0 (bramka Szymona Wasilew-
skiego). Identyczny wynik mieliśmy w 
drugim starciu, tym razem przeciwko 
Championowi Pionki, a gola na wagę 
wygranej zdobył Kacper Gieleciński. 
Z Iwiczną Korona zremisowała 1:1 po 
bramce Krzysztofa Szarana, zaś Jedlnię 
udało się pokonać 2:0 (gole: Gieleciński 
i Beniamin Węcławiak). W małych „der-
bach” gminy Nadstal nie zdołał zatrzy-
mać podopiecznych Marcina Tywonka i 
ostatecznie na tablicy wyników pojawił 
się wynik 2:0 (bramki: Gieleciński i Mar-
cin Bogdan). Do niezwykle ciekawych 
meczów należały te dwa ostatnie – z 
Legionem Głowaczów oraz Warką. Oba 
zakończyły się remisem 1:1 (bramki: 
Gieleciński, Węcławiak).

Na turnieju Korona zajęła pierwsze 
miejsce, nie ponosząc ani jednej porażki. 
Drugą lokatę zajął Legion Głowaczów, 
a trzecia była Warka. Najlepszym za-
wodnikiem imprezy został Kacper Gie-
leciński, bramkarzem Bartosz Ciosek z 
Warki, a tytuł króla strzelców trafił do 
Jana Kałuckiego z Iwicznej.

Gratulujemy bardzo dobrej posta-
wy, tym bardziej że rywale naprawdę 
nie zaliczali się do łatwych. Młodym 
piłkarzom życzymy dalszych sukcesów.

Rafał Lipski

SPORT

Dublin zdobyty!

Hej Korona!

Walczyli na Narodowym
\\\ PIASECZNO

Zawodnicy klubu KS X 
Fight Piaseczno kolejny raz 
potwierdzili swoją klasę.

W pierwszy weekend marca czwo-
ro reprezentantów piaseczyń-

skiego klubu kickboxingu KS X Fight 
wzięło udział w Pucharze Świata w 
stolicy Irlandii Dublinie. Podopieczni 
trenera Piotra Siegoczyńskiego odnieśli 
na nim ogromny sukces.

Łukasz Wichowski zaliczył na za-
wodach pięć zwycięstw w formule light-
-contact w kategorii -84 kg, co pozwoliło 
mu sięgnąć po złoty medal. Na pierw-
szym stopniu podium stanęła również 
niezawodna Dorota Godzina, która wy-
grała w kategorii -56 kg w formule full 
contact. Dla Joanny Różańskiej Dublin 
był pierwszym tak prestiżowym tur-
niejem międzynarodowym w karierze 
i od razu udało jej się pokazać ogromne 
umiejętności, jakie posiada. Zawodnicz-
ka pewnie pokonała w finale przez KO 
reprezentantkę Danii i sięgnęła po pu-
char. W najliczniej obsadzonej kategorii 
– pointfighting, ponad 60 startujących 

– całkiem dobrze wypadł także Tomasz 
Kurzeja, który awansował do 1/16.

Wszystkim zawodnikom gratuluje-
my świetnych występów na Pucharze 
Świata!

Rafał Lipski

\\\ KOnstanCin-JeZiORna

Zawodnicy otrzymali medale, 
które wręczył im były gwiazdor 
hokeja na lodzie Mariusz 
Czerkawski.

P od koniec lutego na lodowisku w 
Parku Zdrojowym odbyły się gmin-

ne eliminacje do zawodów o nazwie 
„Mistrzowie Białego Orlika” – ogólno-
polskiego turnieju skierowanego do 
uczniów klas IV-VI szkół podstawowych, 
mającego na celu aktywizację dzieci do 
uprawiania sportów zimowych oraz 
promocję aktywnego spędzania czasu. 
W eliminacjach wystartowało osiem 
zespołów, a zawody obserwował były 
hokeista amerykańskiej ligi NHL Ma-
riusz Czerkawski. Celem zawodników 
było w jak najkrótszym czasie pokonać 
na łyżwach tor przeszkód.

W lokalnych eliminacjach trium-
fowali uczniowie Szkoły Podstawowej 
nr 2 w Konstancinie-Jeziornie, którzy 

zajęli pierwsze i 
drugie miejsce. Na 
trzecim stopniu 
podium stanęli re-
prezentanci Szko-
ły Podstawowej nr 
6 w Opaczy. Poza 
„pudłem” znalazły 
się dzieci ze Szko-
ły Podstawowej nr 
1, aczkolwiek one 
również trafiły do 
kadry na zawody 
ogólnopolskie.

Dwa dni po zmaganiach w Parku 
Zdrojowym na Stadionie Narodowym w 
Warszawie rozegrane zostały Mistrzo-
stwa Białego Orlika. W zawodach udział 
wzięły razem 24 zespoły. Tor przeszkód 
naprawdę nie należał do najprostszych 
– uczniowie musieli poradzić sobie mię-
dzy innymi z przejściem nad belkami, 
przejazdem pod przeszkodą i slalomem. 
Naszą gminę reprezentowali: Joshua 
Weber, Mateusz Kopyt, Krzysztof Kijo, 

Wiktoria Jaworska, Anna Wyszogrodz-
ka, Antoni Doromiejczuk i Alicja Śliwka.

Konstancin zdołał bez problemów 
przejść do drugiego etapu, jednak na 
nim zakończył swój udział w rywaliza-
cji. Młodzi uczniowie z całą pewnością 
mogą być dumni z tego, co pokazali. 
Pierwszą lokatę zajęła ekipa z Miko-
łowa, drugą Oleśnica, a trzecią Elbląg. 
Każdy zawodnik, bez względu na miej-
sce, otrzymał medal.             Rafał Lipski

Zwycięzcy z Góry Kalwarii

     Konstancińska młodzież na Stadionie Narodowym

Kickboxerzy zdobyli łącznie  
aż trzy puchary
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\\\ MISTRZOSTWA MAZOWSZA  
oRAZ MIędZyWoJeWÓdZKIe MISTRZoSTWA  
WoJeWÓdZTWA MłodZIKÓW W bIeGACH 
PRZełAJoWyCH 
Już 18 marca na terenie leśnym w Zalesiu dolnym w godz. 
12.00-14.00 odbędą się zawody w biegach przełajowych. 
Zapraszamy wszystkich amatorów biegania do wzięcia 
udziału w tym wyjątkowym wydarzeniu.  

Zapisy już ruszyły, nie czekaj i zgłoś się już dziś.

P R O M O C J A


